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Ali kdo vidi luč na koncu tunela?

* !

Ribičarija
Levo je oče, desno je sin 

vmes pa je tak, kapitalni brancin. 
Ko sta ga zjutraj iz morja pobrala 
je v vodi skoraj luknja nastala.

A kaj, ko se to le poredko dogaja 
in našim težavam ni konca ne kraja. 
Mreže so večkrat prazne kot polne, 
in včasih samo prevažamo čolne, 

lovimo meduze in morske klobuke, 
in svinjarijo iz bark naše luke.

A, če bi bile sardele postale brancini 
bi ribe lovili, ne le v naši družini.

Spomnim se, da je bila v mojih otroških in mladih letih najpogosteje izrečena misel: Saj bo 
bolje. Danes se mi zdi, da si takšnih utvar ne delamo več. Bo že kako, pravimo.
Po rezultatih jesenske javnomnenj
ske raziskave Eurobarometer kar 
80 odstotkov Slovencev meni, da je 
gospodarski položaj v Sloveniji slab, 
precej črnogledi pa smo tudi glede 
prihodnosti v tej državi. Le 27 od
stotkov državljanov pričakuje izbolj
šanje gospodarskega stanja, najbolj 
pa nas skrbita prav nezaposlenost 
in slabo stanje gospodarstva. Nekaj 
pa v tej raziskavi le preseneča: kljub 
slabi oceni gospodarskega položaja 
v državi ostajamo Slovenci zelo za
dovoljni z življenjem, saj je kar 86 
odstotkov vprašanih zadovoljnih in 
tako smo vsaj v nečem Slovenci nad 
evropskim povprečjem, kjer je z živ
ljenjem zadovoljnih le 78 odstotkov 
vprašanih. Človek kaj takšnega sicer 
težko razume, vse dokler ne pride 
do naslednjega podatka: Slovenci 
smo, sodeč po jesenskem Euroba- 
rometru, izrazito naklonjeni večji

vlogi Evropske unije na številnih po
dročjih. Če bi posploševali bi rekli, 
da bi več kot polovica naših držav
ljanov pristalo na to, da nam Evropa 
začne voditi državo. To pa je seveda 
podatek, ki nas lahko resno skrbi.
Je namreč empiričen dokaz, da ni
smo državotvoren narod in smo 
pripravljeni sprejeti oblast nekoga 
drugega samo zato, da bi nam dal 
angleško plačo, italijansko pokojni
no, švedsko socialno varnost, portu
galsko zaposlovanje in irski razvoj. 
Seveda ne gre za kakšen nov pojav 
med Slovenci. Tako je bilo že ob 
vstopanju v državo SHS, ob obliko
vanju Jugoslavije in ob vstopanju v 
Evropo.
Naš problem je, da si ne zaupamo in 
da preprosto ne znamo reagirati tako 
kot znajo reagirati nekateri drugi. In 
zato pri nas marsikdo poreče, da ne 
vidi nobene luči na koncu tunela v

katerem smo se znašli. Pa gre prav
zaprav le za vprašanje samozavesti, 
saj nismo nič manj sposobni od An
gležev, Nemcev, Italijanov, Čehov, 
Poljakov ali Francozov. Res pa je, da 
si velikokrat ne upamo.
Naprimer: Ali bi si upali ob vhodu 
ali izhodu iz tunela v Jagodju posta
viti kiosk in tam prodajati razgledni
ce Izole in Parencane, prve češnje in 
zadnje kakije, spominske buteljke 
refoška in oljčnega olja ali celo do
mače žganje hlajeno v tunelu. “Saj 
se ne splača” bi rekla velika večina 
vprašanih. “Kolesarji in sprehajalci 
itak nič ne zapravijo, saj niti denar
nic nimajo s seboj” bi rekli v podpo
ro skepsi. In ne bi naredili nič. In ne 
naredimo nič.
Na Irskem, na Sardeniji, na Madeiri 
in še marsikje drugje pa so storili.
In mi smo plačali. In njim se je 
izplačalo.

Slavnostna Otava na Maliji

Bilo je slovesno in predvsem kul
turno, svoje pa so dodale pevke 
ženske skupine KD Korte.

Kje je edini izolski kanjon?
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V čast visočanstva vina

V soboto, 10. aprila je bil v Srednji gostinski in turistični šoli Izola 
sedmi letni zbor Združenja slovenskega reda vitezov vina. Zdru
ženje obsega številne ugledne vinarje in javne osebnosti, osrednji 
namen slovenskih vitezov vina pa je ohranjanje vinske kulturne de
diščine in dvigovanje kulture pitja vina. Tokratni zbor je s pomočjo 
Občine Izola organiziralo istrsko-kraško omizje zbora, ki ga vodi 
Livij Jakomin, zbrane pa je v uvodnem delu nagovoril podžupan 
Bojan Zadel. Slednji je poudaril, da je bila Izola od nekdaj poznana 
po svojem vinorodnem okolišu, povpraševanje po izolskem vinu pa 
je v preteklosti segalo vse do Dunaja in Benetk.

Pogovor o izolskih priložnostih
» Tudi naši podjetniki, obrtniki in tako naprej so zaznamovali razvoj 
Izole. Ampak danes je slika čisto drugačna, industrije, ki je nekoč pred
stavljala zelo pomemben razvojni potencial, ni več, životari ali bo v 
kratkem zapustila mesto. Sprašujemo se kako naprej. » je bil pozdravni 
nagovor Nevija Franka na torkovi okrogli mizi, ki so jo v Manziolijevi 
palači pripravili v občinskem odboru SDS..
Mag. Andrej Šircelj, predsednik Odbora za finance pri Strokovnem svetu 
SDS, je bil do sedanje vlade bil zelo kritičen, češ da so njeni protikrizni 
ukrepi krizo le še poglobili. Da pa ne bi le kritiziral je predlagal, da bi iz
boljšali plačilno disciplino in stimulirali investicije z davčnimi olajšavami za 
raziskave in razvoj ali možnost oprostitve na novo nastalih podjetij plačila 
davka na dohodek v prvih letih poslovanja.
Ker pa se od idej ne živi sta na okrogli mizi sodelovala dva lokalna podjet
nika, Peter Mahnič, solastnik pomorsko - špediterskega holdinga ACK in 
mag. Radivoj Nardin, kandidat za izolskega župana. »Infrastruktura je prvi 
pogoj za prihod podjetij. V Izoli ne bo nikoli velikih podjetij, imajo pa zato 
manjši podizvajalci priložnost tukaj. Treba pa bo nameniti sredstva tudi v 
to področje ne le v turizem.» je prepričan Nardin, ki je izkoristil priložnost 
za ponovno predstavitev volilnega programa. Peter Mahnič pa je prepričan, 
da je prisotnost manjšine na tem področju velika možnost za razvoj, ki pa je 
ne znamo izkoristiti: »Ne spodbujamo je dovolj, da bi nas bolje povezala z 
Italijo.« meni Mahnič, ki se ravno tako strinja, da to področje ni namenjeno 
težki industriji, temveč storitveni dejavnosti in izvozu.» ur

^ UREJANJE VAŠEGA VRTA 
^ IN OKOLICE ^

Gorjup s.p.

-Striženje žive meje 
-KoSnja trave 
-Obrezovanje drevja 
-Žaganje dreves 
-Priprava zemlje

-Pranje stopnišč 
in dvorišča 

-Manjša zidarska 
dela

-Pranje fasade 
-Čiščenje žlebov 
-Manjša hišna 
opravila

(Gsm: 041 / 991 921)

Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika 
v glavnem mestu. In ga imamo tudi mi.
Že res, da je vsak vikend “doma” v Izoli 
a vendarle. Zoran Odič je upokojeni a ne 
odpisani novinar z veliko začetnico. Tisti, 
starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o 
življenju tam in o življenju nasploh, o do
godkih v glavnem mestu in o posledicah 
teh dogodkov za naše kraje in ljudi.
Pazljivo branje vam želimo

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

MENI SE Ml ZDI....

da so bedaki prevzeli stvari, je napisal in odpel Mef, kot, da je vedel, kaj 
in kako bo, kaj se bo dogajalo prav te dni, v Svici, v CERNU in v Ljublja
ni, v Sloveniji. Gre za dva različna procesa - v CERNU se znanstveniki 
iz celega sveta prizadevajo odkriti vsaj del odgovora na vprašanje kaj 
smo, od kod prihajamo, kam gremo. Iz kakšne črne luknje in kaj sploh 
je črna luknja, je nastalo vesolje in Zemlja v njem, življenje na Zemlji 
in verjetno še nekje (od kod nam pravica do ekskluzivnosti?) v tem ve
likem »BUMu« iz katerega je nastalo vse, dobesedno vse. CERN je Con- 
seil Europeen pour la Recherce Nucleaire, njegov najbolj znani sestavni 
del je 27 km veliki obroč iz cevi s premerom kroga osem kilometrov, 
obroč, ki pod zemljo prečka državno mejo, saj se začne in konča v Švi
ci, vmes pa se sprehodi še po francoskem podzemlju. Krivulja oboda je 
takšna, da se ukrivljenosti niti ni moč videti, tako kot s prostim očesom 
ne vidimo ukrivljenosti zemlje. Strokovno se mu reče veliki hadronski 
trkalnik, ali pospeševalnik delcev. Gre za subatomske delce materije, za 
katere je atom večji od planeta in namen tega poskusa je večji od vsake 
znane znanosti posebej - odkri(va)ti Grand Unified Theory - veliko te
orijo poenotenja, teorijo vsega. In to se lahko naredi samo tako, da se v 
kontroliranih pogojih ustvarjajo trki delcev materije s hitrostjo 288.000 
km na sekundo. Skoraj svetlobna hitrost. Prometejsko. Bogokletno. Člo
veško.
Priče smo iskanju resnice o sebi in svetu v katerem živimo, o vesolju, 
katerega del smo. Gre za spoznavanje samega sebe in sveta, saj se resni
ca stalno obnavlja, dopolnjuje in se nikoli ne konča. Tako kot svoboda. 
Ne ene, ne druge nikoli ni dovolj. Ne resnice in ne svobode. V CERNU s 
tem nimajo težav. Odkrivajo resnico, da bi (v)se osvobodili neznanja in 
naredili konec vladavini neumnosti.
In zdaj nastopi Mef in Ljubljana in Slovenija, kjer že dolgo traja proces 
podoben temu v CERNU, vendar z obratnim predznakom. Tudi cilj je 
drugačen: ne resnica in ne svoboda. Neresnica in nesvoboda sta v gla
vah in srcih naredili tako veliko, novo črno luknjo na zemljevidu, da je 
noben CERN ne more raziskati. Aprilski dnevi v glavnem mestu spo
minjajo na aprilske dneve v nekem drugem glavnem mestu v tridesetih 
letih preteklega stoletja. Ko greš skozi Tivoli na Rožnik, se naenkrat po
čutiš, kot da si v takratnem Berlinu - svastike, kljukasti križi narisani po 
sprehajlnih poteh, mladi nacifašisti spet napadajo študente na filozofski 
fakulteti, pretepajo po ulicah neprave ljudi (po njihovem mišljenju) za
radi jezika ki ga govorijo. Pa ne gre za angleščino, italijanščino, nemšči
no. Ve se za kateri jezik gre. Ali zaradi barve, ali zaradi česa drugega, 
kar ni v skladu z njihovim razumevanjem sveta in svetega. Kaj bo do 20. 
aprila in kaj bo 20. aprila? Nikogar, ki bi ga to moralo zanimati, to ne 
zanima, kot da se ne dogaja. Pa ne mislim, da bi morali to nacifašistično 
otročad, ali mladino, zapirati, pretepati, peljati na informativne in dru
gačne razgovore. Skrbi me, da se nihče ni pogovarjal z starši teh otrok 
in jih vprašal, od kod njihovim mulcem takšne ideje in ideologije, kje in 
od koga so jih pobrali? Ali se je zgodilo v družini, v šoli, ali na fakulteti, 
ali na centru za socijalno delo, ali v cerkvi, ali v gostilni v katero zaha
jajo in kateri pripadajo. Ker se zagotovo niso rodili s takšnimi idejami 
so se nekje tega morali naučiti, namreč, da so drugačni nevarni, da jih 
je treba fizično, z noži, kiji, verigami, eliminirati, prevzgojiti, naučiti 
pameti, poslati nazaj, uničiti. Kdo jim je natvezil, da so pripadniki bolje, 
višje rase, da lahko v njenem imenu pretepajo pripadnike nižjih ras in, 
da imajo pravico odločanja o tem, kdo je višji in pravi in kdo je smet in 
za odstrel.
In na to temo se v prestolnici veliko tega dogaja, ne le na ulici, ali v par
lamentu, ali političnih strankah, ali v časopisih, ali na televizijah.
Pa smo tam. Kdo bo prvi zapel Horst Wessel Lied?

Pojasnilo: Kolumna je novinarska zvrst s katero avtor izraža svoje ocene, ideje 
in razmišljanja, ki pa so lahko tudi v skladu z uredniško politiko časopisa.
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Mercator bo gradil drugo leto
Po napovedih bo Mercator naslednje leto začel graditi velik trgovski center v izolski industrijski coni, kjer je že kupil nekaj 
objektov in potrebnih zemljišč. Te dni iščejo zainteresirane trgovce za najem lokalov, vendar je neznank še nekaj.

Da bo Mercator gradil na območju 
sedanje Ambasade Gavioli oziroma 
v izolski industrijski coni je jasno 
že vsaj dve leti. Znano je tudi, da 
nameravajo graditi večji center, 
saj so kupili tudi sosednje objekte 
v katerih so bili, med drugimi, tudi 
mizarska delavnica Interieri in še 
nekateri podjetniki.

Pravzaprav je Mercator imel oprav
ka z neznanko, ki je neznaka tudi 
za Izolane, namreč, kje bo natanč
no izhod iz hitre ceste za Izolo. Po 
prvotnih načrtih bi namreč moral 
izhod biti speljan skozi sedanje 
dvorišče Stavbenika, vendar pa 
so se dogovori s tem gradbenim 
podjetjem zavlekli in tako je še 
vedno odprta tudi opcija izhoda 
nekoliko zahodneje v smeri Pira
na. V tem primeru pa se pristop 
načrtovalcev novega trgovskega 
središča seveda spremeni.
Tudi zato je nekoliko presenetila 
informacija, da Mercator do 24. 
aprila zbira ponudbe tistih trgov
cev, ki bi v bodočem centru ime
li tudi svoje trgovine. To bi lahko 
pomenilo, da se bo gradnja začela 
prav kmalu, vendar ne.

Leta 2011
Tanja Durin iz Službe za obve
ščanje javnosti Mercatorja nam 
je sporočila, da se bodo gradnje 
trgovskega objekta na omenjeni 
lokaciji v Izoli lotili predvidoma 
v letu 2011 ob predpostavki, da 
bodo uspeli pravočasno pridobiti 
gradbeno dovoljenje in da bodo 
izpolnjeni tudi vsi drugi pogoji za 
tak projekt.

Predvidena velikost trgovskega 
centra bo približno 3500 m2, že
leni dopolnilni programi pa so 
tekstil, športna oprema, optika, 
cvetličarna, loterija, bar, slašči
čarna, ponudba hrane in drugi, 
za kupce zanimivi programi, za 
katere bodo ponudbe posredovali 
morebitni najemniki, ki se bodo 
odzvali na njihovo povpraševanje.

Trgovine v mestu
V uredništvu nas je zanimalo, kaj 
gradnja tega centra pomeni za ob
stoječe trgovine v starem mestnem 
jedru. Tanja Durin odgovarja: 
“Vsekakor bomo skrbno spremlja
li poslovanje drugih enot v Izoli 
in jih po potrebi preoblikovali v 
druge oblike upravljanja ali pa 
jih namenili drugim programom, 
za katere bo izkazan interes 
Kaj to pomeni sicer ni povsem ja
sno, zanesljivo pa bodo nekateri 
Izolani morali po dograditvi tega 
centra, do trgovine bistveno dlje 
kot doslej. V mestu, kjer živi naj
več starejših ljudi je to seveda za
skrbljujoča napoved.

Pogodba o najemu prostora, kjer 
zdaj deluje Ambasada Gavioli je 
sicer sklenjena do konca leta 2010. 
Morebitno podaljšanje pogodbe 
bodo prilagodili potrebnim aktiv
nostim v zvezi z izgradnjo trgov
skega centra na tej lokaciji, d.m.

Direktor občinske uprave

V torek, 6. aprila 2010, je funkcijo 
direktorja izolske občinske uprave 
prevzel mag. Roman Cvetko. Leto 
dni po rojstvu v Ljubljani se je leta 
1957 s starši preselil v Ankaran, 
kjer z družino živi še danes. Je poro
čen in ima tri šoloobvezne otroke.

Po zaključenem šolanju na Gi
mnaziji Koper je študij nadaljeval 
na FSPN v Ljubljani, smer soci
ologija. Po štiriletnem delu na 
družbeno-političnem področju se 
je konec leta 1982 zaposlil v ka
drovski službi Intereurope Koper 
ter v tej organizaciji ostal skoraj 
polnih devetnajst let, zadnjih pet 
let v vlogi delavskega direktorja 
in člana uprave za kadrovsko po
dročje. Sicer pa je tematiko razvo
ja kadrov temeljito proučil tudi v 
magistrski nalogi, svoja znanja in 
izkušnje pa strnil v izdaji strokov
ne knjige »Razvijanje delovne ka
riere«. V okviru pedagoškega dela 
s tovrstno problematiko seznanja 
tudi slušatelje višješolskih progra
mov. Po letu dni prizadevanj, da bi 
regijsko organizirali poklicno re
habilitacijo, ki jo je prinesla nova 
pokojninsko-invalidska zakono
daja v letu 2002, je bil zadnjih se
dem let zaposlen v Ljubljani, kjer 
je nazadnje vodil kadrovsko služ
bo Zavoda Republike Slovenije za 
zaposlovanje. ur

Ponovno v Reviti:
V četrtek 22. aprila bo v Reviti spet predstavnik kozmetike 
SKIN DOCTORS. Individualno bo svetoval za različne težave 
na koži.
SKIN DOCTORS so visoko kakovostni farmacevtsko-kozmetični 
izdelki iz Avstralije. Učinek teh izdelkov je primerljiv s profesion
alno nego pri dermatologu in se umešča med tradicionalno 
kozmetiko in plastične operacije. Zelo širok izbor izdelkov je 
namenjen naslednjim težavam: zabuhli podočnjaki, obrazne 
gube, mimične gube, temni kolobarji okrog oči, pajkaste žilice, 
pege in lise na koži, počene kapilare na obrazu, mozolji, 
neželena poraščenost, vraščene dlake, strije, pretanke ustnice, 
nečista koža.
Kje? V Reviti, Kristanov trg 1, Izola 
Kdaj? V četrtek, 22. aprila od 9. do 15. ure.
Svetovanje je brezplačno. Čaka vas tudi darilce. Vabljeni!

Kristanov trg 1 • tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.30 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ sreda: 8.30 -12.30 in 16 -19 sobota: 8.30 -12.30

Reaktor

Vrnimo življenje v mestno jedro
V zadnjih mesecih sta v mestnem 
jedru Izole ugasnili dve trgovini. 
Delamaris, ki je na obrobju sa
mega mesta pa se tudi kmalu seli 
v Pivko. Istrski Demokrati smo 
usmerili moči v reševanje tega 
problema.
Staro mestno jedro je srce mesta, 
in pravo srce kulture in družbe je 
zadnja leta ob okrnjenem delova
nju kulturnega doma postal Man- 
zioli. Tam ima svoj sedež italijan
ska samoupravna skupnost, ki je 
bila vedno pomemben dejavnik v 
našem okolju. CAN ni manjšina 
ampak pomembna komponenta 
izolske identitete in skupnosti 
nasploh. To priča tudi izdaja na
rečnega slovarja, ki je nastal izpod 
peresa našega podžupana Silvana 
Saua, za katerega moramo biti 
hvaležni.
Turistične table za pot doživljajev 
skozi Izolo
Ob tem se nam je utrnila misel, da 
bi lahko uporabili stara poimeno
vanja mestnih četrti tudi v prak
si na starih zgradbah tako, da bi 
postavili informativne turistične 
table, ki bi poleg starih poimeno
vanj usmerjale turiste in jih vodile 
skozi sprehod po starem mes
tnem jedru. Hkrati bi prikazovale 
utrinke zgodb iz istrske zgodovi
ne kot je nogometna pravljica o 
nogometnemu klubu Ampelei, ki 
je kot edini nogometni klub nasto
pal v italijanski C ligi in premagal 
tudi močnejšo Triestino, zgodbo 
o figovemu topu ali o kartografu 
Pietru Coppu, o izolskih veslačih, 
ki so zmagovali na olimpijskih 
igrah, o svetovnem boksarskem 
prvaku Benvenutiju, o Histrih, ki 
so se upirali rimskim osvajalcem. 
Zgodb je veliko in bi jih grafično 
in pisno opisali na tablah, ki bi vo
dile skozi mesto in tako kreativno 
zaposlile turiste, ki bi si ogledali 
mimogrede mestno jedro, obiskali 
muzej Parenzane, likovne galerije 
in muzej ribištva.
Pripeljati univerzitetni in srednje
šolski center v mestno jedro 
Mestu moramo vrniti mediteran
ski utrip, ki ga je z leti izgubil. 
Menimo, da je ena izmed najbolj
ših možnosti za to umestitev kake 
javne inštitucije v mestno jedro, 
primer Univerze na Primorskem 
kaže kako lahko blagodejno vpli
va prihod študentov v staro mes
tno jedro Kopra. To je primer, ki 
ga velja posnemati, saj študenti 
poleg tega, da posredno trošijo za 
gostinsko postrežbo in v trgovi
nah pripeljejo tudi živahen utrip 
v središče. Sramota je, da je sta
ra italijanska šola v takem stanju, 
obnoviti bi jo morali in tam ume
stiti akademsko infrastrukturo.
Za društva, ki imajo sedaj domo
vanje v teh prostorih pa najti nove 
prostore na bolj primerni lokaciji. 
OO IDZ - DDI Izola- Isola

Predsednik Dean Vatovec
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Položnice so občanova mora

Skoraj 1000 porabnikov ne 
plačuje komunalnih storitev
Nekateri se preprosto delajo "francoze”, saj se komunalnih storitev ne da izključiti kot 
elektriko ali vodo. Nekateri pa izkoriščajo uredbo vlade o plačevanju skupnih stroškov.
Izolsko Komunalno podjetje je v 
finančnih težavah. To je že večkrat 
poudaril direktor Alojz Zorko in ni 
nobena skrivnost. Na zadnji seji 
občinskega sveta pa je tudi obe
lodanil enega od razlogov za to: 
neplačniki. Neplačniki so, gospo
darsko gledano, posreden produkt 
gospodarske krize. Dela je načelo
ma vedno isto, težava je le v tem, 
da ni plačano.

Mnoga podjetja, predvsem večja, so 
na račun recesije postavila plačeva
nje podizvajalcem na stranski tir, o 
čemer se je mnogo govorilo tudi na 
državnem nivoju. Nič novega torej. 
Kriza ali izgovor, rezultat je isti: ti
sti, ki opravi določeno delo za to ne 
dobi plačila.
Podobno se trenutno dogaja tudi 
izolski Komunali, a v nekoliko dru
gačni, bolj razpršeni obliki. Alojz 
Zorko je na seji občinskega sveta 
omenil, da je v Izoli trenutno več sto 
neplačnikov komunalnih storitev, 
ob natančnejšem pregledu pa nam 
je računovodkinja Komunale Teja 
Bolha ponudila nič kaj obetavne in
formacije.
V Izoli imamo tako kar 21 nepla
čanih odprtih pogrebov, v skupni 
vrednosti 21.000 evrov. Ob tem 
pa še 567 neplačnikov najemni
ne grobov, kar znaša še dodatnih
17.000 evrov. Večjo težavo predstav
ljajo različne dejavnosti Komunale, 
saj so iz tega naslova različna po
djetja Komunali dolžna 1.174.000 
evrov. Teh neplačnikov je 825, vsi ti 
podatki pa so izračunani do konca 
prejšnjega leta, tako da najnovejših 
sploh še ni. Zanimivo je, da je večin
ski dolžnik Komunali v tem primeru 
prav Občina.
Za konec pa je tukaj še veliko šte
vilo neplačnikov storitve odvoza 
smeti. Teh je, v povprečju 1440, 
vse skupaj pa kar 6300 za skupno
109.000 evrov.
Alojz Zorko pravi, da je razlogov za 
neplačevanje več, med katerimi je 
vedno več takšnih, ki 
komunalnih prispevkov 
ne plačujejo, ker pre
prosto ne morejo, saj 
je socialnih problemov 
v Izoli vedno več, kot 
so nam pred časom po
vedali tudi na Rdečem 
Križu. „A s tistimi, ki se 
na naše opomine odzo
vejo in se ne izogibajo 
komunikaciji poskuša
mo problem že nekako 
rešiti. Problem so tisti, 
ki ne plačujejo bolj iz 
provokacije, kot katere
gakoli drugega razloga.
S takšnimi ap ne vemo 
kaj narediti, saj se nam 
na vse načine izogi

bajo in je prava loterija, da bi jih 
na kakšen način uspeli dobiti. Ti 
redno plačujejo vodo Rižanskemu 
vodovodu, sicer jim ta vodo prepro
sto zapre, in isto velja za elektriko. 
A mi ne moremo kanalizacije kar 
tako zapreti, če pa smeti vseeno 
ne bi odpeljali, bi jih ti vrgli skozi 
oknu, kar je še slabše" pravi Zorko. 
Računovodkinja Teja Bolha je ob 
tem še dodala, da je zaradi tega tudi 
odprtih več tožb, a brez uspeha, saj 
gre v veliki meri za „vikendaše“, ki 
so v Izoli kupili stanovanje in se 
nato niso niti prijavili, niti ne dvigu
jejo pošte, ne podpišejo priporočene 
pošte, potem pa na sodišču mirno 
povedo, da pošte niso nikoli dobili, 
ker je pač niso sprejeli.
In dejansko je v tem primeru večji 
del težave ravno v tistih ..občasnih 
Izolanih", ki se ne prijavijo v Izoli 
in se tako izogibajo plačilu storitev. 
Problem pa je postal toliko večji 
odkar je od novega leta v uporabi 
pravilnik o upravljanju večstano
vanjskih stavb, ki je uveljavil nove 
ključe za delitev stanovanjskih stroš
kov. Pravilnik, ki naj bi dokončno 
postavil red pri delitvi stroškov, je 
morda pravičen v večstanovanjskih 
objektih po večini Slovenije, težava 
pa nastopi tam, kjer je več stanovanj 
v lasti „vikendašev“. Namreč, pred 
nekaj meseci so morali lastniki sta
novanj v večstanovanjskih objektih 
oddati obrazec in evidentirati števi
lo uporabnikov posamezne enote. 
Težava pa nastane ravno tukaj, saj 
se uporabnik enote šteje oseba, ki v 
enoti preživi vsaj 15 dni na mesec, 
v primeru, da gre za sekundarno 
stanovanje, torej za „vikend“, pa 
se stanovanje vpiše v evidenco kot 
uporabljeno, če je zasedeno vsaj 6 
dni na mesec. Ni težko ugotoviti, da 
je možnih zlorab tega evidentiranja 
lahko veliko, saj stanovanja nimajo 
števca, koliko dni na mesec oseba 
dejansko uporablja enoto. In če je 
kvota 15 dni mesečno za primarno 
stanovanje pač neizpodbitna, je 6 
dni na mesec za „vikend“ zelo vpra

šljiva kvota. In kaj se zgodi, če sta
novanje ni evidentirano, kot upora
bljeno? Preprosto izpade iz obraču
na delitve stroškov. Kar pomeni, da 
si te stroške delijo tisti, ki v objektu 
bivajo, ali pa so preprosto evidenti
rani kot uporabniki. Kot prime si la
hko omislimo katerega od pretežno 
vikendaških objektov v Izoli in dobi
mo jasno sliko, do česa lahko pride: 
tistih nekaj domačinov mora plače
vati stroške še za ..neuporabljena" 
vikendaška stanovanja.

Ta problem pa ni le teoretski, kot so 
morda nekateri upali, temveč tudi 
dejanski. Zorko nam je povedal, da 
je takih primerov v Izoli več, kot 
primer pa je podal enega od novih 
večstanovanjskih objektov v bližini 
Upravne enote, kjer si dve izolski 
družini delita stroške še za osta
lih 15 „vikendašev“. Mogoče pa je 
vendarle čas, da bi kdo dejansko 
ugotavljal, kdo stanuje kje. In pred
vsem, kako pogosto. a.m.

Odkrivamo neznanke v enačbi za kanalščino
Izolski občinski svetniki so sprejeli nove cene kanalščine, ki se sicer 
izenačujejo z drugimi obalnimi a so vendarle bistveno višje kot doslej. 
Čeprav je bilo gradivo obsežno pa je bilo tudi po sprejemu še nekaj ne
jasnosti glede obračunavanja kanalščine po novem, zato smo za “stro
kovno oceno” zaprosili ing. Aleksandra Slekovca iz Liste Izolani, ki 
nam je prejšnji teden pripravil svoj izračun, po katerem smo doslej za 
1 kubik vode s kanalščino plačevali 5,4598 Eur odslej pa bomo za 
kubik plačali 13,9843 Eur.
Dorian Kaligarič, ki je v izolski Komunali zadolžen za to področje, je 
izračun našega strokovnega sodelavca potrdil z minimalnimi korekci
jami. Ob primerjavi starega in novega obračuna za dejansko porabo 
vode v primeru odvzema za gospodinjstvo za lm3 porabe vode je po 
starem ta izračun znašal 5,4598 Eur, po novem pa 14,654145 Eur. Iz 
njegovega izračuna pa je bolj jasno le to, da bo vsako gospodinjstvo ozi
roma vsako podjetje plačalo fiksni strošek omrežnine, ki se razlikuje 
le glede na to, kakšen števec imate v uporabi. Če imate tistega, najbolj 
splošnega, z oznako DN 13 boste, neglede na porabljeno vodo, plačali 
8,4953 Eurov skupne omrežnine. Iz izračuna, ki so nam ga posredova
li iz Komunale je razvidno, da se je nova cena odvajanja in čiščenja brez 
omrežnine za gospodinjstvo povečala za 82%.
Potem smo dobili ponovno pojasnilo, da omrežnina (imenujmo jo tak
sa na števec oziroma fiksna cena transporta in čiščenja odpadnih 
voda) ni odvisna od porabe, ampak je to del cene, ki pokriva letne 
stroške javne infrastrukture, ki je namenjena odvajanju in čiščenju ko
munalne in padavinske odpadne vode na območju občine in se uporab
nikom obračunava mesečno glede na zmogljivost vodovodnih priključ
kov. Omrežnine ne moremo primerjati in prištevati k porabljeni vodi, 
ker ni primerljiva in vsak dodaten porabljen kubični meter vode da dru
gačen izračun. In ker je tako smo našega pedantnega Jeznega občana 
prosili, da naredi še obračun, koliko bomo v prihodnje plačevali, glede 
na količino porabljene vode. In poslal nam je naslednji izračun.

Kaj nam bodo vsi ti izračuni koristili? Morda bodo v pomoč tistim obča
nom, ki točno razporedijo vsak Evro, saj sicer ne bi mogli skozi mesec. 
In ti zagotovo vedo, koliko vode v povprečju porabijo in bodo pač pla
nirali porabo pokojnine, plače ali socialne pomoči, nekoliko drugače. 
Rekli bi, da bodo naredili rebalans družinskega proračuna.
Nam pa ostaja ugotovitev, da je uredba, ki določa način obračunavanja 
teh storitev zgrešena in povsem nestimulativna, saj njeno izhodišče ni 
varčevanje z vodo in posledično manjša obremenitev kanalizacije in 
čistilnih naprav. Kljub temu pa varčevanje z vodo ne bo odveč. Mor
da ga ne boste toliko občutili pri samem računu, ga bo pa občutil naš 
planet, ki mu grozi pomanjkanje vode, če se bomo do našega okolja še 
naprej obnašali tako kot doslej.

POJASNILA K OBRAČUNU
VODARINA: voda, taksa v Eur/m3, vzdrževalnina v Eur/dan; vse z DDV. KANALŠČI
NA odvajanje, čiščenje taksa v Eur/m3; omrežnina v na števec; vse z DDV. V TABELI
JE ZARAČUNAN 30-dnevni ciklus t.j. ( 0,1207 Eur x 30 dni = 3,6210 / 30 dni] Ta
podatek je iz računa za vodarino za enostanovanjsko hišo, v računu za stanovanjski
blok pa je vzdrževalnina obračunana v višini 0,4825 Eur na dan z DDV.

predmet mera vrednost 1 m3 2 m3 3 m3 4m3 5 m3 10 m3 15 m3 20 m3 22 m3
VODARINA

Voda m3 0,8854 € 0,8854 1,7708 2,6600 3,5400 4,4270 8,8540 13,2810 17,7080 19,4800
Povračilo - taksa m3 0,1000 € 0,1000 0,2000 0,3000 0,4000 0,5000 1,0000 1,5000 2,0000 2,2000

Vzdrževalnina dan 0,1207 € 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210 3,6210
4,6064 5,5918 6,580 7,560 8,548 13,4750 18,4020 23,3290 25,30

KANALŠČINA
Odvajanje m3 0,9300 0,9300 1,8700 2,800 3,7300 4,6680 9,3360 14,004 18,6720 20,5400

Čiščenje m3 0,5600 05600 1,1230 1,6800 2,2460 2,8100 5,6150 8,4200 11,2300 12,3530
Taksa m3 0,0575 0,0575 0,1150 0,1725 0,2300 0,2875 0,5750 0,8670 1,1500 1,2650

Omrežnina-odvajanje števec 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000 4,8000
Omrežnina-čiščenje števec 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900 3,6900

10,05 11,60 13,15 14,71 16,2583 24,0213 31,7888 39,5473 42,65
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Davidi in Golijati

Na hribu bodo drevi zelo jezni
Danes, v četrtek 15. aprila bo ob 19. uri v veliki dvorani Krajevne skupnosti v zadružnem domu Korte 
interesni občni zbor krajanov. Zbor krajanov organizirata Civilna iniciativa za razvoj podeželja in Krajevna 
skupnost Korte, govora pa bo, seveda, o gradnji nove ceste Jagodje - Šared in vsem, kar je z njo povezano.
Na dnevnem redu zbora krajanov bo 
najprej nekaj besed padlo na dose
danje delo Civilne iniciative, nato 
bo govora o trenutni situaciji na de
poniji Šared, ter kako bodo potekali 
nadaljnji postopki.

Kot je znano, prebivalci Izolskega 
podeželja niso nič kaj zadovoljni 
nad tem, da bodo v naslednjih 
mesecih staro cesto do Kort »zav
zeli" tovornjaki, ki bodo prevažali 
izkopani material iz tunela pod 
Markovcem na deponijo v Šared. 
Žal pa je, po mnenju strokovnih 
služb, to tudi edini način, da pride 
do uresničitve tako potrebne nove 
ceste iz Jagodja v Šared. Napo
sled je Civilna iniciativa vendarle 
pristala na prevoze, za katere pa 
predsednik KS Korte in Občinski 
svetnik Edi Grbec meni, da bi se 
morali izvajati pretežno ponoči, 
da bi bila tako čez dan vožnja po 
stari cesti varnejša.
Na zadnjem sestanku med pred
stavniki Civilne iniciative, investi
torja, Občine in krajevne skupno
sti so se predstavniki investitorja 
strinjali z možnostjo nočnih pre
vozov, a so najprej hoteli opraviti 
zakonsko potrebne meritve hru
pa, ki pa naj ne bi predstavljal ovi
re. A kot pravi Grbec, temu ni tako 
in kot vse kaže, nočnih prevozov 
ne bo, saj naj bi meritve pokazale 
povsem drugačno sliko od tiste, ki 
je investitor pričakoval, oziroma, 
ki jo je promoviral.

Poleg tega naj bi investitorja zmo
til tudi višji strošek nočnih prevo
zov. „Saj ne vem, morda res niso 
pričakovali, da bi meritve po
kazale, kar so pokazale, morda 
pa so nas samo nategovali. A ne 
glede na to, popravilo in sanaci
ja obstoječe ceste je pogoj, da se 
bodo ti prevozi sploh začeli in 
od tega ne odstopamo. Je pa tudi 
res, da sem slišal, da so se prevozi 
odkopanega materiala že začeli, 
in to na deponijo v Kozini" pravi 
Grbec, ki kljub vsemu računa, da 
se bo na koncu vse končalo tako, 
kot so se zmenili.
Na zboru krajanov bodo, poleg 
predstavnikov Krajevne skupnosti 
in Civilne iniciative, prisotni tudi 
predstavniki Občine in investitor
ja, tako da se bodo krajani lahko 
na lastne oči prepričali o tem, 
kako dela potekajo, kakšni so na
daljnji načrti in predvsem, kaj se 
bo s to cesto sploh zgodilo.

Izlet v Ribnico
Društvo invalidov Izola organizira 24. aprila izlet v RIBNICO. Vablje
ni člani našega društva, člani društva upokojencev Jagodje-Dobrava in 
Društva upokojencev Izola. Rezervacije že potekajo na sedežu društva 
ob sredah popoldan od 15. ure dol7. ure.

Dogaja se - aprila
PONEDELJEK
od 10 ure do 11 ure razgibavanje težje pokretnih oseb - terapevt g. Karlo 
Orbanič (na sedežu društva)
od 17ure do 18 ure telovadba v hotelu DELFIN - terapevtka ga. Ingrid 
Brodnik
SREDA: URADNE URE OD 15.00 DO 17.00 URE
ČETRTEK:
od 10 ure do 11 ure razgibavanje ramenskega obroča in hrbta - terapev
tka ga. Vida Orbanič (na sedežu društva) Podpredsednica, Vida Orbanič

LIGA LIVADE.NET V BRIŠKOLI
Od 21. 04. 2010 pa vše do konca letošnjega leta, bo potekala liga Livade.net 
v briškoli za leto 2010. Po dveh uspešno izpeljanih turnirjih v briškoli, so se 
v ekipi Društva za kulturo, šport in razvoj KS Livade odločili, da ustanovijo 
Ligo Livade.net v briškoli za leto 2010, ki se bo pričela 21. 04.2010 s 1. tur
nirjem in sicer za posameznike, ki bodo sodelovali na turnirjih, ki bod dva
krat mesečno. Tekmovanje bo v kava baru TISA z začetkom 21. 04. ob 18h. 
Prijavnina za Ligo Livade.net v briškoli za leto 2010 je v enkratnem znesku 
1,00 Eur, prijavnina za prvi turnir Lige v briškoli je 0,50 eur. Pripravljene so 
nagrade za zmagovalce posameznih turnirjev, zmagovalec LigeLivade.net v 
briškoli pa bo prejel poseben pokal za leto 2010.

Ker gre za problem, ki ni le njihov 
ampak problem vseh Izolanov, Edi 
Grbec na zbor krajanov vabi vse, 
ki bi radi kaj več izvedeli o načrto
vanih prevozih, tudi tiste, ki sicer 
ne bivajo na podeželju.

Kaj pa cesta Jagodje - Šared
Nekateri bolj skeptični krajani in 
funkcionarji obeh podeželskih 
krajevnih skupnosti pa se boji
jo, da bo s sprejetjem prevozov 
po stari cesti dejansko usahnil 
interes Dars-a do financiranja 
gradnje nove povezovalne ceste 
Jagodje - Šared.
Kot je povedal Maks Filipčič, 
predsednik sveta KS Jagodje - 
Dobrava, imajo občutek, da so 
pripravljalna dela za gradnjo te 
ceste nekam zastala. Na Občini 
pa pravijo, da takšne nevarnosti 
ni in da so z Darsom podpisali 
pogodbo o financiranju gradnje 
ceste Jagodje - Šared, (ur)

Spor Medicorja in SBI
Nedavni primer smrti pacientke s kardiološkimi težavami v Splošni bolniš
nici Izola (SBI) je zaostril nesoglasja med izolsko bolnišnico in kardiološ
kim centrom Medicor, ki v njej domuje. Vodja Medicorja Marjeta Zorc je 
zoper v. d. direktorja SBI Antona Kranjca napovedala odškodninsko tožbo 
in kazenske ovadbe, Krajnc pa trdi, da je težava v Medicorju.

Krajnc naj bi po smrti pacientke opozoril, da SBI nima zagotovljenega 
normalnega dostopa do Medicorjeve diagnostične aparature angiografa. 
Vodstvo Medicorja je danes zanikalo odgovornost za smrt pacientke. Pravi 
vzrok za javne razprave o tragičnem primeru je po mnenju direktorja izol
ske bolnišnice v konfliktnem odnosu med Medicorjem in SBI. Medicor 
naj bi od SBI za uporabo angiografa zahteval 127.000 evrov letno. Po 
mnenju Kranjca bi izolska bolnišnica v petih letih ob tolikšnih stroških 
aparat lahko kupila sama. Predlog za nabavo novega angiografa je zato 
že v finančnem načrtu bolnišnice, ki ga je svet zavoda tudi potrdil. 
Vodstvi SBI in Medicorja imata drugačne poglede tudi glede višine stroš
kov vode in elektrike in uporabe medicinskih plinov, ki jih Medicor plačuje 
SBI. Lani je Medicor izolski bolnišnici skupno plačal 436.000 evrov, navaja 
Zorčeva. Medicor je sicer podprlo Društvo na srcu operiranih bolnikov 
Slovenije, ki bodo od ministra za zdravje Dorjana Marušiča zahtevali 
Kranjčevo razrešitev. Kranjc je sicer že napovedal, da se bo prijavil na 
razpis za direktorja SBI. O tem menda razmišlja tudi Zorčeva. Navadni, 
morebitni pacienti pa žal ugotavljamo, da Izola, kljub tretjemu kardio
loškemu centru v državi nima kardio centra za nujne intervencije, tako 
da morajo nujne primere še vedno voziti v Ljubljano. To pa zagotovo ni 
poceni, niti zdravo za tistega, ki se s sekundami bori za življenje, d.m. sta

'MOŠKp/V'
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

Parecag
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Kje je občinska gospodarska stretegija ?
Izolska Območna obrtno-podjetniška zbornice, ki ji predseduje Rajko Kodrič, šteje kar 733 članov, ki zaposlujejo 1029 delav
cev in dejansko pomenijo enega od stebrov gospodarskega razvoja izolske občine. Pri OOZ Izola delujejo sekcije plastičarjev in 
orodjarjev, frizerjev in kozmetikov ter sekcija za turizem in gostinstvo. Največ obrtnikov je v gradbeništvu in prevozništvu.
Lani so praznovali 30 letnico organizi
ranja izolske obrti, osrednjo proslavo 
pa so pripravili v petek, O.aprila v izol
skem kulturnem domu.

Ob tej priložnosti so podelili stanov
ska priznanja članom, ki delujejo 
v zbornici 10, 20 ali 30 let pa tudi 
tistim, ki so se lani upokojili ter 
trem najstarejšim članom izolske 
območne zbornice. Hkrati pa je Šte
fan Pavlinjek, predsednik Obrtno 
podjetniške zbornice Slovenije, ki je 
prisostvoval slovesnosti, trem izol
skim obrtnikom in izolski območni 
zbornici podelil tudi bronaste ključe 
Obrtne zbornice Slovenije.

30 let organiziranega obrtništva 
v Izoli
Obrtništvo v povojnem času ni bilo 
deležno posebne naklonjenosti dr
žave in politike. Zasebno lastništvo 
pač ni bilo na ceni ob industriali
zaciji države. Tako je bil šele sep
tembra 1967 v Dobrni prvi povojni 
obrtniški zbor, ki se ga je udeležilo 
nekaj tisoč obrtnikov. To je bil čas, 
ko so se začela ustanavljati nekatera 
območna združenja, krovna organi
zacija z imenom Zveza združenj sa
mostojnih obrtnikov pa je bila usta
novljena leta 1969, medtem ko je bil 
prvi ustrezni zakon s področja samo
stojnega dela sprejet šele leta 1978. 
Nekateri obrtniki v Izoli so v tistih 
letih razumeli pomen združevanja, 
enotnosti in moči, ki jo prinaša le 
organiziranost. V časih, ko družbe
na klima ni bila naklonjena samo
stojnemu delu, je bil to velik pogum. 
Dobivali so se doma, po delavnicah, 
snovali ideje. Pisnih virov iz tistega 
časa žal ni, a ustno izročilo še žive
čih članov pravi, da so moči takrat 
strnili danes žal že pokojni Slavko 
Lampe (prav v njegovi kleparski de
lavnici se je 9. januarja 1979 »rodila« 
izolska obrtna zbornica), Erminij 
Benčič, Miro Okretič, Nino Dončič 
oz. Gallo, Jože Mikac ter še živeči 
Jože Kovačič starejši, Jože Dekle
va in Stanislav Sutlovič. Veliko jim 
je pomagal prvi sekretar Slavko Zu
pan. Ti možje so opravili pionirsko 
delo samostojnega obrtništva in ka
sneje podjetništva v naši občini.

Nesojeni obrtni dom
V letih od 1980 do 1990 so se povsod 
po Sloveniji krepili vplivi obrtniških 
organizacij v občinah. Leta 1982 so 
obrtniki v Izoli dobili prve prostore, 
takrat na Pittonijevi ulici, zaposlili 
so prvega sekretarja, ledino pa je, 
skupaj s sodelavci, oral prvi, danes 
žal pokojni predsednik OZ Izola, 
Erminij Benčič. Kot je raslo število 
obrtnikov, je rasla želja in potreba 
po Obrtnem domu, celo kupili so 
že stavbo na Premrlovi, a projekt 
žal ni zaživel, je pa kupnina od pro
dane stavbe kapital, ki je še danes

namenjen za pomoč obrtnikom. 
Ta ideja se je porodila takratnemu 
predsedniku Mariu Carboniju, ide
ja in uresničitev nakupa sedanjih 
prostorov pa gre žal že pokojnemu 
predsedniku Ivanu Paliski.
Obrtno podjetniška zbornica vsako 
leto zelo jasno postavlja zahteve do 
vsakokratne aktualne oblasti in s 
svojimi predlogi poskuša izboljša
ti pogoje poslovanja za najmanjše 
gospodarske subjekte in še posebej 
za obrt. Med ukrepi, ki jih je pred
lagala Obrtna zbornica so: ponovna 
uvedba investicijskih olajšav, skraj
šanje plačilnih rokov države na 30 
dni in ureditev direktnega poplačila 
podizvajalcem, sprememba posebne 
ureditve plačevanja Davka na do
dano vrednost po plačani realizaciji 
(400.000,00 Eur), skrajšanje roka 
za plačilo preplačanega DDV na 
21 dni, znižanje Davka na dodano 
vrednost za nekatere dejavnosti, 
vračilo trošarin na pogonsko gorivo 
uporabljeno za komercialne name
ne, povečanje sredstev za razvojno 
vzpodbujanje mikro in malih podje
tij preko javnih razpisov itd.

Od občine pozabljeni
Kot je v svojem uvodnem govoru 
povedal predsednik Rajko Kodrič, 
si želijo, da bi bili prisotni in bolj 
razumljeni na lokalni ravni. “Ihkaj 
živimo, tukaj plačujemo davke, tu
kaj je naš dom, tukaj si želimo na
predka, tukaj že predolgo čakamo 
na sprejetje strategije razvoja gos
podarstva občine in vizijo razvoja 
obrtništva in zasebništva. 733 obrt
nikov in podjetnikov Izole s 1029 
zaposlenimi delavci, smo izjemno 
pomemben del lokalnega gospo
darstva, in od občine pričakujemo 
samo tisto, kar nam je dolžna za
gotoviti, to je ustvariti prostorske 
in druge pogoje za 
opravljanje dejav
nosti. Pomemben 
segment obrtne de
javnosti so tudi proi
zvodne dejavnosti, ki 
potrebujejo ustrezne 
proizvodne prostore, 
saj tako naši uspešni 
člani ne bi odhajali 
več v druge občine 
- Kozino, Divačo.
Poleg navedenega 
pogrešamo našega 
člana v komisiji za 
dodeljevanje poslov

nih prostorov in več medsebojnega 
sodelovanja. “

Začetniki iz šestdesetih
Na slovesnosti so posebne nagrade 
za dolgoletno delo v obrti podelili 
trem izolskim obrtnikom, ki so svo
jo obrt v našem mestu odprli že v 
začetku šestdesetih let. To so bili: 
čevljar IVAN JUŽNIČ, zlatar BER
NARD KOLATAHI in urar ANTON 
ŠTIMEC
Ivan Južnič je obrt v Izoli odprl 
že 12. septembra 1962. Pet let pred 
tem, leta 1957 je prišel na obalo iz 
Kostela pri Kočevju, delal pri čev
ljarju HENINGENU v Piranu kot 
pomočnik. Po zaključenem šolanju 
je takoj odprl čevljarsko delavnico, 
Izolani pa ga posebej poznamo po 
izdelavi ortopedskih čevljev. Upoko
jil se je decembra 1999 z 41 leti in 4 
meseci delovne dobe, seveda pa še 
vedno vsak dan sede na čevljarski 
stol.
Bernard Kolatahi je zlatarsko delav
nico odprl 22. maja 1964 in v istem 
poslovnem prostoru dela še danes. 
Zlatarstvo je bilo v družini, s 13 leti 
se je pričel učiti ter pomagati očetu v 
Džakovici, nato se je v Peči izučil za 
mojstra zlatarja. Upokojil se je leta 
2005 pri polnih 70 letih, zlatarsko 
obrt pa v družini ohranja sin.
Anton Štimec je bil prvi med nji
mi, saj je urarsko delavnico v Izoli 
odprl 8. avgusta 1962. V njegovem 
rojstnem kraju, Osilnici, se je večina 
prebivalcev ukvarjala z urarsko de
javnostjo, saj drugega dela ni bilo. 
Mojstrski izpit za mojstra urarja je 
opravil leta 1961 avgusta davne
ga leta 1962 se je odločil, da odpre 
urarsko delavnico v Izoli, v kateri, 
kljub upokojitvi od leta 1999, dela 
še danes.

I
I

f!
10 let
TOMAŽ BAN, JADRAN CERKVENIK 
- MUZAFIROVIČ, EMSUD ČATIČ, AN
DREJ FRANČESKI, BRUNO HRVATIN, 
DORJAN IVANČIČ, KSENIJA JER
MAN, ARDENKO MORATO, BOJAN 
PERGOVNIK, SANDI RADOLOVIČ in 
DENIS RADULOVIČ 
20 let
MATE ANIČ, NEDA ANTONČIČ, 
IVAN ČELIGOJ, NIKICA ČULINA, MI
ROSLAV JERMAN, NADA JERMAN, 
ANICA KARLOVIČ, ILIJA KLJAJIČ, 
BORIS KOCJANČIČ, STJEPAN KO
ŠČAK, BARBARA LUŠIČ KNEZ, ZOR
KO MALOVEC, VIVIJANA MIKOU, 
MILAN OBREZA, VALTER ŠTIHOVIČ, 
DAVORIN ŠVIGIR in ŽELJKO TADIČ
30 let
JADRAN BOŽIČ, DARKO FILIPUT in 
TIHOMIR GOJTAN
Leta 2009 so se upokojili
DARKO BAVČAR, HERMAN BUČAR, 
IZET ČIVGIN, IVAN GRLICA, JANEZ 
JEVŠNIK, AVGUST KREBELJ, JANKO 
LAMOVEC, JURIJ MIŠIGOJ, MILADIN 
PUZIČ in IVAN SARDOČ

Nagrajenci OZ Slovenije
Bronasti ključ, priznanje OZS za do
lgoletno delo v obrtno - zborničnem 
sistemu so jarejeli: NEDA ANTON
ČIČ, IVAN ČELIGOJ in EDVIN SAL
VI, ob 30-letnici delovanja pa je Ob
močna obrtna zbornica Izola prejela 
bronasti pečat za delo na področju 
obrti in malega gospodarstva.
Neda Antončič ima frizerski sa
lon že 20 let, od leta 1994 je člani
ca skupščine OOZ IZOLA, članica 
Upravnega odbora pa že tri manda
te, od leta 1998 in podpredsednica 
upravnega odbora. Je pomembno 
prispevala k ustanavljanju Sekcije 
frizerjev pri OOZ Izola, ki je še da
nes najaktivnejša sekcija izolske 
zbornice.
Edvin Salvi je samostojni podjetnik 
posameznik z dejavnostjo plastičar- 
stva in orodjarstva in tako nadaljuje 
dejavnost,ki jo je začel njegov oče. 
Član upravnega odbora OOZ Izola 
je že tretje mandatno obdobje. Po
sebej opazno je njegovo prizade
vanje za uspešno delo sekcije pla
stičarjev pri Obrtno-podjetniški 
zbornici Slovenije.
Ivan Čeligoj je že 20 let samostoj
ni podjetnik z dejavnostjo gradbe
ništva in je aktiven član v organih 
OOZ Izola. Član skupščine je od 
leta 1994 , torej že tretje mandat
no obdobje. V tem mandatnem 
obdobju od 2006 dalje pa je tudi 
član upravnega odbora. Glede na 
to, da je njegova dejavnost gradbe
ništvo, v sklopu katere se pojavlja
jo številni problemi, se je aktivno 
vključil v delo Sekcije gradbincev 
pri OZS, ter je član upravnega od
bora Sekcije od leta 2002 dalje, 
torej že drugi mandat. ur
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Očistimo Izolo v enem dnevu
Že nekaj Mandračev pišemo o akciji, ki postaja z dneva v dan pomembnejša. In glede na to, da do akcije manjka le nekaj dni, bomo tokrat 
objavili posodobljen seznam nastopajočih, pa tudi zemljevi, na katerem so označena črna in druga “ne najbolj legalna” odlagališča.
V soboto, 17. aprila bo potekala čistil
na akcija „Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu". Ste se že prijavili? Se še bo
ste? V vsakem primeru bi bilo dobro, da 
si ogledate spisek prijavljenih društev 
in skupin. Ni namreč nemogoče, da ste 
prijavljeni na več mestih.

Zgodilo se je namreč to, da so 
se na akcijo, “Očistimi Slovenijo 
v enem dnevu” prijavilo veliko 
število društev, pa tudi skupi
ne prijateljev. Da o šolah niti ne 
govorimo. In ni nemogoče, da je 
marsikateri aktivist na tak način 
prisoten na več lokacijah, kar pa 
je fizikalno, vsaj v tem stoletju, 
še nemogoče. Tako bo dejansko 
število prisotnih aktivistov ver
jetno nekoliko manjše od priča
kovanega, a nič ne de. Prisotnih 
bo mnogo Izolanov, verjetno več, 
kot na katerikoli skupinski prire
ditvi v zadnjih letih.

Akcija se bo začela ob 9. uri na 
zgoraj omenjenih zbirnih mestih, 
trajala pa bo do 12. ure. Organiza
torji bodo razdelili vrečke in za
ščitne rokavice (rokavice so za 
enkratno uporabo in predlagajo, 
da si udeleženci akcije priskrbijo

: '-.Jr
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tudi svoje). Koordinacijo in logi
stiko akcije bo vodila Komunala 
Izola d.o.o. (dežurna telefonska 
številka 041 650 882).

■ "S ?
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Brez izgovora o ekologiji
Kakšna bo Slovenija, ko smrekovih gozdov skorajda ne bo več, ko bodo obmorski 
kraji pod vodo, reke izsušene, kmetijstvo in zimski turizem pa na robu propada? Kaj 
storiti, da se črne vizije zapravljene prihodnosti v Sloveniji ne bodo uresničile?

Mladinsko združenje Brez izgovora in Umanotera, slovenska fundacija za 
trajnostni razvoj, sta ob Dnevu zemlje, 22. aprilu, pripravila serijo dogodkov. 
Tako so včeraj v koprskem Mercator centru na Dolenjski 1, odprli potujočo 
razstavo Slovenija, 50+, ki si jo bo mogoče ogledati vse do 25.aprila, sledilo 
pa je multimedijsko predavanje Neprijetna resnica, ki ga je, po licenci No
belovega nagrajenca Ala Gora, imela direktorica Umanotere Vida Ogorelec 
Wagner.
V petek 16. aprila ob 18.00 pa bo v izolskem Art Kinu Odeon projekcija fil
ma Doba neumnosti (The Age of Stupid), ki ji bo sledila okrogla miza z na
slovom Doba rešitev se začne z mladimi (ob 20.00). Vstopnico za ogled fil
ma lahko obiskovalci rezervirajo na artkinoodeon@gmail.com, prevzamejo 
pa na blagajni kina pred predstavo. Sodelovali bodo: meteorolog iz Urada 
za meteorologijo pri ARSO Gregor Vertačnik, vodja kampanj Greenpeace v 
Sloveniji Nina Štros, vodja območne enote Piran Zavoda za varstvo narave 
Robert Turk, predsednik mladinskega združenja Brez izgovora Jan Pelo- 
za in predstavnik združenja Blaž Gasparini. Okroglo mizo bo moderirala 
Neva Zajc, novinarka Radia Koper.
Ob zaključku pestrega dogajanja na Slovenski obali, pripravljajo organiza
torji v torek 20. aprila ob 14.00, za uslužbence izolske občinske uprave, 
predavanje o ogljičnem odtisu. Ogljični odtis je merilo izpustov toplogred
nih plinov, ki nastajajo pri dejavnosti podjetij, organizacij ali posameznikov 
ter predstavlja kazalnik 
vpliva na podnebne spre
membe in odvisnosti or
ganizacije od fosilnih go
riv. Gospodarno ravnanje 
z “ogljikom” predstavlja 
namreč predpogoj za var
čevanje, v tem primeru v 
okviru Občine Izola.

Lokacije pobiranja odpadkov na 
dan akcije Očistimo Slovenijo v 
enem dnevu, ki bo 17.4.2010 so:

1.Simonov zaliv - Ronko
• Gostinska šola Izola (g. Dejan Možina)
• Osnovna šola in vrtec Dante Alig

hieri (ga. Žaro Daniela /g. Bianchini 
/g. Paolo Soban)

• Shoto Klub Izola (g. Aljoša Mislej)
• Društvo šola zdravja (ga. Godec Iva)
• Komunala Izola (g. Rok Štefanič) 
2Jagodje - do Strunjana / Jagodje 
Šared - Dolina Jagodje
• Krajani Jagodja (g. Max Filipčič)
• Društvo Sožitje (ga. Pavčič Sonja)
• Ribari (g. Cergoi Mitja)
• Taborniki (g. Božič Iztok)
• Stanovalci Košterlaga (ga. Elis Grlica)
• Komunala Izola (ga. Tea Bolha) 
S.Belveder - Ronko
• Društvo euro VW club 2002 Slo

venija (g. Branko Mihalič)
• Društvo Prijateljev Mladine (ga. 

Barbara Bračanov)
• Skupina Prijateljev (g. Borut Tomažič)
• Komunala Izola (g. Radoš Petrovič)
4. Livade
• Društvo krajevne skupnosti Li

vade (g. Aleks Bardar / g. Damjan 
Žnideršič)

• Osnovna šola Livade (ga. Liljana 
Hrvatin)

• Vrtec Mavrica (ga. Maja Kodarin / 
ga. Suzana Božič)

• Krajani Livad (g. Vinko Gregorič)
• Komunala Izola (g. Roman Šurla)

5. Polje - Mehano - Bolnica Izola - Pivol
• Osnovna šola Vojke Šmuc (ga. 

Tjaša Kuželj / ga. Debora Umer / ga. 
Mojca Pristov)

• Srednja zdravstvena šola Izola 
(ga. Mateja Šegec)

• Rdeči Križ Izola (g. Bergamasko)

• Mladinsko združenje Brez izgo
vora (g. Blaž Gaparini)

• Vrtec enota Školjka (ga. Sandra 
Mesič)

• Komunala Izola (ga. Bradaševič Jasna)
6.Baredi - Gažon - Sv. Jakob - Livižan
• Lovsko društvo (g. Medoš Kiaudijj
• Smučarski klub Izola (g. Kozlovič 

Lucijan)
• Komunala Izola 
(g. Perič Obrad) 
ZŠared - Grbci
• SKD Šared (g. 
Primož Hari)
• Gasilci Izola (g. 
Krbavčič Aleksander)
• ORG 3 Kraji (g. 
Miran Bevc)
• Komunala Izola 
(ga. Alida Dujmovič)
8.Malija - Nožed - 
Mala Seva - Kmeti
ja Bužekljan
• ŠKD Malija (g. 
Benedetti Boštjan)
• Društvo Izolani 
(g. Dušan Ambrož)
• KIT Izola (g. Ri- 
stovski Darko)
• Plesna šola Pro
menada (ga. Andreja 
Blaškovič)
• Krajani Nožeda 
(ga. Nada Pavlin)
• Skupina prijate

ljev (ga. Egle Tomažinčič/ga. Mariza 
Gergeta)

• Komunala Izola (ga. Poles Vesna)
9. Cetore
• ŠKD Cetore (g. Matjaž Kleva)
• Gasilci Izola (g. Egon Lovrečič)
• Androloško društvo Morje (g. Se- 

melbauer Rudi)
• Komunala Izola (g. Dodan Kaligarič)

10. Korte - Medoši - cesta za Padno
• Gasilci Korte (g. Dušan Grbec)
• Kolesarko društvo Bičikleta (g. Edi 

Kleva)
• Osnovna šola Korte (ga. Maja 

Burdych)
• Vrtec Korte (ga. Maja Burdych)
• Društvo Špržinke (ga. Medoš Karmen)
• Kulturno društvo Korte (ga. Nada 

Morato)
• Balinarski klub Korte (g. Miran 

Kleva)
• Komunala Izola (ga. Tjaša Novak 

Grbec)
11. Akvatorij - Lonka carinski pomol
• Gasilci - potapljači (g. Edvin Salvi)
• Skupina ribičev Izola (g. Radolovič 

Robert)
• Skupina potapljačev Izola (g. Peter 

Valenčič)
• Komunala Izola (g. Rok Štefanič)
12. Ladjedelnica Izola - obala do Rexa
• Srednja šola Pietro Coppo Izola 

(g. Scheriani)
13. Gosti hotela Delfin
• razporejeni po lokacijah (g. Bran

ko Simonovič/g. Marko Domio)
M.Cesta deponija Izola - Šared
• Komunala Izola (g. Fadil Mejzinoli) 
15.Park Arigoni - trikotnik Delfin
• KIŠD Izola (g. Matjaž Kljun)

A.M.
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Baline na baline, pogača
Futsal

1 Slovenska Futsal liga
Oplast Kobarid - Izola 4:1(3:1)

POLFINALE, 1. kolo
Odigrano dne: 09.04.2010 ob 20:00
Kraj:Kobarid, Športna dvorana
Gledalcev:400
0 :1 [9] Marko Hrvatin
1:1 [11] Jure Lenarčič
2 : 1 [18] Primož Zorč (odločilni 
gol)
3 :1 [20] Primož Zorč
4 :1 [40] Primož Zorč

Zmage na uvodnih polfinalnih obra
čunih 1. SFL sta se veselila Puntar 
Casino Safir in Oplast. “Uporniki” 
so v Litiji slavili po šestmetrovkah 
(5:2), medtem ko je Oplast na do
mačem parketu Izolo ugnal s 4:1. 
Tako Litija kot Izola se na drugi pol
finalni srečanji odpravljata v glasen 
ambient polnih dvoran, tekmi pa 
bosta na sporedu prihodnji petek v 
Tolminu in Izoli.
Izolani so kot prvi v polno zadeli 
tudi v Kobaridu, kjer je bil v 9. minu
ti uspešen Marko Hrvatin. Dve mi
nuti zatem je izenačil Jure Lenarčič, 
Valdi Lakošeljac pa je v 19. minuti 
zapravil 10-metrovko za izenačenje 
na 2:2. Domačim je zmago s “hat- 
trickom” zagotovil Primož Zorč.

Povratna tekma polfinala 
končnice za prvaka l.SFL!
V petek, 16.4.2010 ob 20:30 v špor
tni dvorani Kraška, Izola. 
IZOLA:OPLAST KOBARID

Nogomet

Rumeni kartoni: Barišič Bojan (14’), 
Jerebica Marko (4T), Kuprešanin 
Nenad (44’), Dujmovič Anže (87’)

Lestvica:
MNK Izola 35, Portorož Piran 34, 
Ilirska Bistrica 34, Korte Avtoplus 
33, Tabor Sežana 28, Gažon 21, EPIC 
Postojna 20, Jadran PMahnič 20, Ko
šana 16, Cerknica 15, Piama Pur 12, 
Rakek 7, Železničar 3, Dragonja 3

Skupščina MNK Izola
MNK Izola vabi na sejo občnega 
zbora, ki bo v petek, 23. 04. 2010 ob 
19,00, v prostorih Mladinskega no
gometnega kluba Izola.
Pomladni turnir Ull 
MNK Izola vabi na ogled tekem 4. 
Pomladnega mednarodnega turnir
ja U-ll, ki bo v soboto, 17. aprila na 
Mestnem stadionu Izola.

Rokomet

možnost preobrata srečanja. 
Nadaljevanje je postreglo z bolj 
všečno predstavo, kot sta jo sed
merici prikazali v prvem delu. 
Domače igralke, ki se morajo za 
prvo zmago v končnici zahvaliti 
tudi vratarki Sandri Srečkovič, 
so začele postopno zviševati 
prednost. Premor trenerja Burje 
je sicer nekoliko zaustavil nalet 
Izole. Vseeno pa rokometašice 
Škofij, ki so s številnimi zadeti
mi vratnicami imela tudi nekaj 
smole, kljub tesnemu pokriva
nju nekaterih domačih igralk in

POGbHTS STRANI
: Žarko Kovačič

MNZ Koper
16. krog, 10.04.2010 
II. Bistrica:EPIC Postojna 5:1 (3:1)
Košana:Železničar 2:0 (0:0)
Cerknica:Dragonja 3:3 (3:2)
Piama PunRakek 8:0 (2:0)
Portorož PiramGažon 2:9 (0:3)
MNK IzolaJadran PM. 8:1 (4:0)
Korte Avtoplus:Tabor 3:0 (2:0)

MNK Izola : Jadran PMahnič 8:1 
(4:0)
Izola, 11.04.2010 ob 17.00, gledalcev 
80
MNK Izola: Mustafič Hamid, Jači- 
movič Sebastijan (Davidovič David 
65’), Mikac Gregor, Maršič Matija 
(Gerič Elmin 62’), Muminovič Elvis 
(Puzič Dragan 85’), Maletič Pero, 
Hasanagič Elvis, Barišič Bojan (Štu- 
lac Matija 69’), Stojadinovič Milojica 
(Marjanovič Aleksander 62’), Kalu- 
der Patrik, Dedič Elvis

Strelci: 1:0 - Stojadinovič Milojica 
(9’), 2:0 - Kaluder Patrik (24’), 3:0 - 
Barišič Bojan (4T), 4:0 - Muminovič 
Elvis (45’), 4:1 - Veseli Isen (60’), 
5:1 - Marjanovič Aleksander (70’), 
6:1 - Marjanovič Aleksander (80’), 
7:1 - Dedič Elvis (84’), 8:1 - Davido
vič David (88’)

1. A SRL-ženske
Izola-Burja 28:23 (14:14)
Izola - Dvorana v Kraški, gledal
cev 120, sodnika Tomo Vodopi
vec, Robert Krašna.
Izola: Škrbec, Benčič 1, Derdaj, 
Cuder 1, Srečkovič, Smodiš, Baj- 
raktarevič 7, Poropat, Hrnjič 10, 
Petojevič 2, Poljak 1, Barišič 6. 
Trener: Miodrag Šolaja.
Burja: Novakovič, Barič 7, Baj
ič, Rajčevič 1, Grižančič, Rojc, 
Hozjan, Catarie 4, Pavletič 1, 
Ečimovič, Jakomin 5, Ferfolja 5. 
Trener: Peter Mičovič.
Zadnji letošnji medsebojni obra
čun obalnih ekip je bil zgolj pre
stižnega značaja, saj razplet ne 
more več vplivati na stanje na 
lestvici. V uvodu Škofijke sprva 
niso ujele svojega običajnega 
ritma, kar so Izolanke izkori
stile in si v osmi minuti nabrale 
pet zadetkov prednosti. Gostje 
so zatem vendarle zaigrale bolj 
organizirano, s čimer je dvoboj 
postajal bolj enakovreden. Tudi 
prednost domačink se je po
stopno nižala, pet minut pred 
koncem pa so njihove tokratne 
tekmice z izenačenjem pri 10:10 
in rezultatom polčasa nakazale

Pa je prišla tudi v Izolo rokometna 
pomlad. Sobotne štiri točke so več 
kot dobrodošle. Izolske rokometa
šice so zmagale po dolgem času, 
rokometaši pa so podaljšali upanje 
na obstanek v ligi. Proti škofijski 
Burji so naše rokometašice odigrale 
zelo dobro, predvsem pa so naredile 
veliko manj tehničnih napak. Bur
ja res ni bila v kompletni postavi, 
vendar pa kljub vsemu niso popu
ščale. Navdihnjen začetek Izolank 
(6:1), samo dvakrat izenačen rezul
tat (11:11, 14:14), ter vodstvo skozi 
cel drugi polčas, so prinesli toliko 
željeno zmago. Stvari na lestvici se 
niso nič spremenile, pozicije osta
jajo iste. So pa zato bili občutki po 
tekmi toliko bolj razigrani. Izolanke 
v soboto gostujejo pri Piranu in po 
visokem porazu Pirančank v Celju 
lahko pričakujejo »ogenj« in željo 
po rehabilitaciji domačih igralk. 
Rokometaši so vknjižili dve prepo
trebni točki v boju za obstanek. Pro
ti ekipi Kočevja so v prvem polčasu 
pokazali, da znajo igrati rokomet, v 
drugem pa skoraj vse zapravili po 
starem receptu. Skoraj nemogoče 
je zapraviti devet golov prednosti 
(13:4), vendar pa Izolani znajo tudi
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vztrajnim poskusom Baričeve 
ter Gataričeve niso mogle zau
staviti tokrat dobro razpolože
nih rokometašic Izole na poti do 
zmage.
Polona Barič, Burja: Nismo se 
držale naše ustaljene igre, po
znala pa se je utrujenost nekate
rih mladink zaradi predhodnih 
nastopov. Imele smo tudi nekaj 
smole, Izola pa je tokrat pokaza
la tudi veliko željo po zmagi. 
Ajda Bajraktarevič, Izola: Naš 
dober nastop smo nadgradile z 
uspehom. Nastop v obrambi je 
bil tokrat dober, pa tudi v napa
du je bolj ali manj šlo po načrtih. 
Svoje je prispevala še velika mo
tivacija proti našim dolgoletnim 
tekmicam in zmaga je tu.

l.B SRL-moški
Istrabenz Izola - Grča Kočevje 
26:24 (14:7)
Čeprav so izolski rokometaši 
imeli ob polčasu izdatno pred
nost, je bila njihova zmaga vpra
šljiva vse do izteka srečanja. V 
prvem delu so izkoristili slab 
in neorganiziran nastop gostov 
vodili kar za devet zadetkov in 
kljub slabšemu zaključku odšli 
na odmor z visokim naskokom. 
V nadaljevanju so Kočevci zlasti 
v obrambi zaigrali bolj agresiv
no, učinkovitejši pa so bili tudi 
v napadu, s čimer so postopno 
nižali zaostanek. Pol minute 
pred koncem srečanja so Izolani

to. Drži, da so Kočevci v drugem 
delu zaigrali veliko bolj moško, kar 
je naše zmedlo. Toda tokrat je sreča 
spremljala naše in se jim tudi na
smehnila. Tudi njim zmaga ni prine
sla premika na lestvici in v zadnjih 
dveh kolih bo sreča še toliko bolj 
pomembna.
Sosedom iz Kopra je tudi uspelo 
premagati »uroke« neuspešnih za
ključkov tekme. V nedeljo so gostili 
ekipo Gorenja in jo premagali. Sama 
tekma ni bila posebno »velika«. Ci
mos je tudi tokrat imel razpolože
nega golmana Staniča, Velenjčane 
je vlekel naprej Čupič. Čeprav so 
Koprčani vodili tudi za +4 so Ve
lenjčani uspeli rezultat izenačiti in 
tudi povesti. V končnici pa se to
krat stvari niso zapletle in sledilo 
je pravo olajšanje. Točkovno stanje 
na lestvici ni prineslo spremembe 
in tako še ostaja nekaj teorije za 
osvojitev naslova. Cimos še upa na 
pomoč Slovana in Trebnjega, saj bi 
kakšno presenečenje prišlo še kako 
prav. Po drugi strani, pa Celjani ne 
popuščajo in le morebitne dodatne 
poškodbe lahko stvari zakomplicira
jo. Sledi nova prekinitev prvenstva, 
saj bo naša reprezentanca gostovala 
na turnirju na Češkem. Izžrebani so 
tudi naši nasprotniki v kvalifikacijah 
za EP. Pomerili se bomo s Poljaki, 
Ukrajinci in Portugalci. Ker se na EP 
v Srbiji uvrstita dve reprezentanci je 
nastop zelo blizu. Ne gre pa pozabi
ti, da smo zadnje kvalifikacije za EP 
na Hrvaškem pošteno zavozili, Tudi 
SP ni bilo uspešno, toda upajmo, da 
je selektor v tem času le spoznal na
ravo naših rokometašev.
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imeli le še minimalno vodstvo, 
po spodletelem napadu gostov 
pa so z novim zadetkom ven
darle potrdili zmago. Z njo so 
si teoretično povečali možnosti, 
da se izognejo kvalifikacijam in 
ostajajo v spomladanskem delu 
doma še neporaženi. K uspehu 
Izole je precej prispeval vratar 
Tine Ponikvar, med strelce pa so 
se vpisali Elvin Čosič (7), Jakob 
Vukovič (6), Kristjan Jurič (5), 
Klemen Cencič (3), Rok Gome- 
zelj (2) in Tomaž Ponikvar, Ma
tej Kleva in David Stepančič (po 
1). BV

Namizni tenis

V soboto in nedeljo so mladinke 
Arrigonija nastopile na ekipnem 
finalu RS, ki je potekalo na Ptuju. 
Na prvenstvu je nastopilo osem naj
boljših ekip, ki so si pravico nastopa 
izborile na predhodnih kvalifikacij
skih turnirjih.
Izolanke, ki so računale na uvrstitev 
med prve štiri ekipe, so priložnost 
zapravile že v prvem dvoboju. Proti 
ekipi Sobote, ki je bila direktni kon
kurent za napredovanje so izgubile 
s 3/5. V drugem dvoboju so izgubi
le 2/5 proti favorizirani ekipi Iskre 
Avtoelektrike iz Vrtojbe, kar je bilo, 
glede na jakost obehekip tudi za 
pričakovat. Od tu naprej pa so naše 
igralke odigrale po pričakovanjih 
in do konca prvenstva dosegle tri 
prepričljive zmage. Najprej so 5/0 
premagale ekipo Finea iz Maribora. 
Nato 5/2 Preserje. V zadnjem dvo
boju pa so bile s 5/1 boljše od Ka
juha Slovana iz Ljubljane in zaslu
ženo osvojile končno peto mesto. Za 
ekipo so nastopile Nika Veber, Lara 
Zakrajšček, Maja Milenkovski in 
Urška Čokelj.
Ekipa ostaja še najmanj dve leti sku
paj, tako da bodo imele igralke že 
naslednjo tekmovalno sezono pri
ložnost izboljšat letošnjo uvrstitev.

Katarina Sterchi in Erik 
Pavlin prva
V nedeljo je v Lignanu potekal 5. 
turnir Alpe Adria v mladinskih kate
gorijah. V kategoriji do 10 let je prvo 
mesto prepričljivo osvojila Katerina 
Sterchi. Lea Pavlin pa ej bila v tej 
kategoriji četrta. Prvi je bil tudi Erik 
Pavlin v kategoriji do 12 let. V fina
lu je 3/1 premagal Tadeja Izaka iz 
Mute. V kategoriji do 15 let je Admir 
Muratovič osvojil tretje mesto. Prvi 
je bil Tom Šviligoj, drugi pa Miha 
Flajs, oba iz Ljubljanske Olimpije.

je. Tekme pa so se pričele danes ob 
8. Uri zjutraj. Tekmovali pa so v 24. 
Kategorijah.
Večina najboljših slovenskih vesla
čev na tekmi ni nastopila, saj jih je 
pravi štart v sezono čakal teden dni 
kasneje, minuli vikend, na tradicio
nalni veslaški regati na Jarunu pri 
Zagrebu, aprila pa se bodo veslači 
predstavili tudi na tradicionalni pr
vomajski regati na Bledu, ki bo le
tos tudi generalka za uvodno tekmo 
svetovnega pokala. Slednjega bo 
konec maja prvič v zgodovini gostil 
Bled.

Strelstvo

V soboto 10/4/2010, se je odvijalo L 
kolo Interlige (v ligi nastopajo ekipe 
iz Slovenije, Avstrije in Hrvaške) v 
Apačah pri Ptuju v streljanju z mk 
pištolo proste izbire na 50 m. Z re
zultatom 541 je slavil Aleksander 
Ciglarič pred Emerikom Hodžičem 
534 iz izolskega Društva strelskih in 
borilnih veščin in Petrom Tkalcem z 
istim rezultatom (534).

Veslanje

Veslači začeli s sezono
Slovenska veslaška sezona se je 
prejšnji teden začela s tradicional
no regato koprskega Nautilusa v 
Ankaranu. Regate se je udeležilo 
okoli 300 veslačev iz 14 klubov iz 
Hrvaške, Italije, Avstrije in Sloveni

Balinanje

1. Državna liga zahod - dečki
V nedeljo 11.4.2010 je bila v Kortah 
prvenstvena tekma l.državne lige - 
zahod dečki. Boljši so bili gostje iz 
Postojne. Po končani tekmi so imeli 
udeleženci tekmovanja družabni 
piknik._________________________

Bičikleta žur

Rod jadranskih stražarjev iz Izole 
obvešča, da bo kmalu osemnajsti 
(18) bičikleta žur
Spoštovane kolesarke, cenjeni pe- 
dalirniki, v soboto 8. maja organizi
ramo na taborniškem prostoru nad 
Jagodjem (Izola) 18. Bičikleta žur. 
Bičikleta žur je taborniško-rekre- 
ativno kolesarsko tekmovanje, ki 
združenje tabornike in tudi neta- 
bornike (rekreativce) stare nad 15 
let. Je tekmovanje, ki vam bo bo od
gnalo vsakodneve skrbi in vas pote
gnilo sproščeno pedaliranju po Izol
skih podeželskih stezicah. Vsako 
leto privabi okoli 200 zabave željnih 
mladih ter mladih po duši. Tekmu
je se v trojicah po označeni progi s 
pomočjo karte, kot je to običaj pri 
taborniško orientacijskih tekmova
njih. Na progi je postavljenih več 
kontrolnih točk, kjer skupine rešu
jejo razne naloge, pri katerih lahko 
dosežejo točke, ki jih popeljejo do 
zmage. Posebnost je, da se nikoli ne 
tekmuje na čas. Bičikleta žur doseže 
svoj vrhunec v soboto zvečer, ko se 
po podelitvi nagrad ob dobri hrani, 
še boljši družbi ter seveda najboljši 
glasbi, prepustimo mladosti majske 
noči, toploti tabornega ognja, oku
som mediteranske kuhinje, objemu 
starih prijateljev ter večno svežim 
melodijam.
INFO in PRIJAVE: Za pregled ce

lotnega razpisa z opisom opreme, 
tekmovalnih kategorij itd. poglejte 
na http://bici.rutka.net ali pokličite 
Katjo na 031/573-080.
Za zdravo telo v Izolo na kolo!

Jadranje

S SP v Pattayi je najbolj 
zadovoljna Kim Pletikos
V Pattayi na Tajskem se je končalo 
mladinsko SP v razredu Laser 4.7. 
Od slovenskih jadralcev je bila naj
bližja vrhu Kim Pletikos ki je pr
venstvo končala na 6. mestu. Med 
dekleti je zmagala Avstralka Elks 
Caitlin.
V konkurenci jadralcev močnejšega 
spola sta bila predstavnika Enej Ko
cjančič, ki je osvojil 15. mesto. Tri 
mesta za njim pa je pristal Tim Pod
logar. Jan Orel je med najmlajšimi 
končal na 16. mestu.

Eva Peternelj in Žan Luka 
Zelko na Ol v Singapur
Yacht Club Cannes je šest dni gostil 
jadralce udeležence SP v razredu 
Byte CII, kjer sta Eva Peternelj in 
Žan Luka Zelko izpolnila enega 
od zastavljenih ciljev. Sloveniji 
sta prijadrala tako pri fantih kot 
pri dekletih kvalifikacijsko mesto 
za Mladinske olimpijskih igre v 
Singapurju, ki bodo avgusta letos. 
Redna letna skupščina bo 7. maja

Redna letna skupščina JZS 
prestavljena
Redna letna skupščina Jadralne zve
ze Slovenije, ki je bila napovedana 
za 16. april, je bila po statutu JZS 
sklicana v napačnem roku - po pra
vilniku bi morala biti vabila oddana 
15 dni pred skupščino.
Zato predsednik JZS Igor Lah skli
cuje skupščino 7. maja, ob 17.30 uri, 
na sedežu Jadralne zveze, Kopališ
ko nabrežje 5, Koper. Na skupšč-ini 
se obeta razčiščevanje odnosov, ki 
nikakor niso dobri, zdi pa se, da gre 
za boj med generacijami jadralcev 
in ne za boj med zalivi, kot je včasih 
slišati.

Rekreacija

4. Duatlon najboljši doslej
Člani Športno, kulturnega društva 
Šared so v nedeljo 11. aprila organi
zirali že 4. duatlon. Na prireditvi se 
je zbralo kar 71 tekmovalcev, ki so 
se, kljub dokaj močni burji, odpra
vili na duatlon oziroma tek. Letos je

jih je bilo kar 62. Pravzaprav se je 
število duatloncev in tekačev spre
minjalo, saj se je Andreju Medvedu 
med ogrevanjem pokvarilo kolo pa 
se je odločil, da bo sodeloval vsaj na 
teku in na koncu je celo zmagal. 
Med duatlonci je s 5 km dolgim te
kom, 20 kilometri kolesarjenja in s 
končnim 2,5 km dolgim tekom naj
hitreje opravil Damijan Kromar s 
končnim časom 57 min. in 50 sek., 
pri dekletih pa je zmagala Melita 
Hajdinjak s časom 1 ure, 13 minut 
in 13 sekund.
Tudi Izolani oziroma Šaredini smo 
imeli svoje predstavnike in sicer 
očeta Igorja in sina Toma Reščič, 
Igor pa je v svoji kategoriji zasedel 
odlično 2. mesto.
To je bil že četrti Duatlon in vsako 
leto je bolje organiziran. Tudi tokrat 
so bili tekmovalci navdušeni nad 
progo, ki je dovolj razgibana in or
ganizacijo tekmovanja, kar se vidi 
tudi pri udeležbi, ki je vsako leto 
številnejša.
Organizatorji se zahvaljujejo vsem 
volonterjem, ki so pomagali pri 
organizaciji prireditve, še posebej 
članom ŠKID Jaz sem najboljši, ga
silcem PIGD Korte in članom kole
sarske sekcije OPD.
Marko Marancin

Tečaj nordijske hoje
Vsi, ki se želite naučiti tehnike nor
dijske hoje, se nam lahko pridružite 
zdaj.
Naučite se pravilne tehnike NH 
Kakršna koli hoja s palicami še ni 
NH. NH ima svojo tehniko in svo
je biomehanske zakonitosti. Zato 
vsem, ki jih NH zanima ali pa smo 
jih do sedaj že prepričali, priporoča
mo, da opravijo tečaj NH. Z nepra
vilno tehniko in nepravilno upora
bo palic si lahko naredite več škode 
kot pa koristi.
S palicami bomo po nordijsko hodili 
v:
petek, 23.4. od 17,00 - 19,00 ure 
sobota, 24.4. od 9,00 - 12,00 ure 
nedelja, 25.4. od 9,00 - 12,00 ure
Tečaj poteka ob vsakem vremenu. 
Cena tečaja je 30 evrov/osebo in za
jema:
učenje NH, izposoja palic, 8 učnih 
ur, pisno gradivo
Dobimo se v P.A.C.E. centru, Premr- 
lova 1 v Izoli, v petek 23.4. ob 16,30 
uri.
Prijave do torka, 20.4.2010 
Dodatne informacije dobite na tel. 
040/501379 ali pišite na info@adre- 
nalina.si

DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINE IZOLA Gregor i evo 21, Izola

JUHUHU^OMLAD JE TU...inznjonovi programi PPMIzola..
IZ STAREGA NOVO / MOJA LUTKA GOVORI / VSE KUHINJE SVETA 
/ ANGLEŠKA KONVERZACIJA / MEDVEDKOVE DELAVNICE. / DELAVNICA 
IRSKEGA PLESA

POLEG TEGA PA SE:
• O ISTIMO SLOVENIJO - istilna akcija, start ob 9. uri pred KS Jagodje
. SF.TFM OTROŠKIH OBLA IL, IGRA IN OPREME - 24.4. od 10. ure

Prijave in informacije na tel. 040 385529, Barbara ali 031 775 739, Bojan
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Njena hiša je dobila ime ■ Mimoza
Gostja aprilskega, že 49. Večernega 
klepeta z »Zanimivimi Izolani« v Mes
tni knjižnici Izola je bila Strunjančanka 
Mirela Ivančič, za katero lahko mirno 
rečemo, da je tudi Izolanka, saj si v na
šem mestu služi kruh njen vsakdanji, 
njena hči v Izoli obiskuje osnovno šolo, 
tu je še vedno njena mamica in tukaj 
počivajo vsi njej najdražji.

Strunjan je kraj, kamor se je kot 
petletna deklica s starši preselila iz 
Pazina in je kraj, kjer je spoznala 
čare obdelovanja istrske zemlje, te 
iste zemlje, ki jo je zavoljo študija 
zapustila, a se naposled k njej tudi 
vrnila, zato ker jo njene oljke in 
njen sadovnjak potrebujeta enako 
kot ona potrebuje njiju. Tudi zato, 
ker jo ljubezen do Istre v vseh nje
nih odtenkih - od pokrajine, arhi
tekture, navad in običajev, glasbe 
in zvokov vedno znova privabi v 
vrtinec prvinskosti, ki ga doživlja 
na zemlji, na kateri se čuti doma. 
Mirela Ivančič je danes vodja izol
ske stanovanjske skupina Mimo
za, pred tem pa je bila zaposlena 
najprej kot socialna delavka in 
pozneje še kot sekretarka na izol
skem Rdečem križu.

Stanovanjska skupina Mimoza je 
zrasla v isti hiši, ki je bila dolga 
leta njen dom in v kateri je dav
nega leta 1980 pa vse do svoje 
razpustitve delovala legendarna 
skupina Istranova.
Mimoza je danes nadomestni 
dom devetim odraslim ljudem s 
posebnimi potrebami, kjer jim 
ob strani stoji pet zaposlenih. 
Delo poteka 24 ur dnevno, nočna 
izmena se za zaposlene zaključi 
ob 7:30, ko varovanci zapustijo 
svoj dom in se odpravijo na delo. 
Največ jih ostane v Izoli, nekatere 
med njimi tudi srečujemo ob ure
sničevanju t.i. zelenega programa 
oz. urejanja okolice, nekateri pa 
odidejo v Koper ali v Lucijo. Vra
čajo se po 14. uri.

Takrat se za zaposlene začne de
lovni dan. V popoldanskem času 
se udeležujejo različnih športnih 
aktivnosti, radi zahajajo tudi k de
javnostim, ki jih zanje prireja izol
sko društvo prijateljev mladine, 
včasih gredo »samo« na sprehod 
po Izoli, radi zahajajo v knjižnico 
(zdaj je tam njihova razstava klo
bukov), ob kegljanju se družijo na 
Fijerogi, ob vsem tem pa še sami 
skrbijo za red in čistočo v hiši. Va
rovanci seveda ohranjajo stik tudi 
s svojo primarno družino, ki jo 
navadno obiskujejo ob praznikih 
oziroma po želji.
Mireli Ivančič je zvestoba samemu 
sebi najpomembnejša. Odlikujeta 
jo skromnost in marljivost, zlasti 
pa srčna kultura in predanost svo
jemu poklicu. Ksenija Orel

Reciklirane obleke in dodatki
Današnji tempo življenja je res 
hiter. V boju za lastno prežive
tje pa pozabljamo na naravo in 
živali. V naši naglici smo postali 
veliki potrošniki, imamo velike 
zahteve in zato veliko potrebuje
mo. Ko kupimo kakšno stvar ne 
razmišljamo kako in kje bo kon
čala naša embalaža.
Miljon vrečk se nam nabere ko 
kupujemo hrano, še posebej sadje 
in zelenjavo, škatla plastične za
ščite ko kupimo televizor. In mir
no si bomo kupili nov prenosni 
telefon, pa čeprav stari še dela. In 
smeti bodo končale v istem košu, 
kasneje v kanti, na tovornjaku in 
nazadnje na smetišču, kjer bodo 
vrečke svobodno poletele v zrak 
in elektronika mirno rjavela na ni
kogaršnji zemlji.

Grem na sprehod po plaži in name
sto ptičev vidim vrečke. Odprem 
revijo in ga vidim - ptiča. Mrtvega, 
vidi se mu razpadajoči želodec in 
v želodcu smeti! Grozen prizor! 
Ob vsem tem sem se vprašala kaj 
lahko naredim? Glede na to, da 
se ukvarjam z umetnostjo, sem 
se odločila, da bom to uporabila 
v svoj prid. Odpadne materiale 
bom ponovno uporabila in iz 
njih naredila nekaj uporabnega! 
Ozaveščala bom ljudi. Velik cilj, 
morda prevelik, ampak za človeš
tvo, za enega človeka pa ne. Samo 
odločiti se je treba. In tako je na
stala ideja o kreativni delavnici iz
delovanja recikliranih oblačil. 
Recikliranje pomeni predelavo že 
uporabljenih, odpadnih snovi. Cilj 
delavnice je ponovno uporabiti 

material - reciklira
ti in ozaveščati lju
di o dejstvu, da je 
smeti preveč in da 
se mnoge materiale 
lahko predela ter da 
je lahko recikliranje 
smeti, konec kon
cev lahko dober vir 
zaslužka! Snovi, ki 
jih je mogoče reci
klirati, so elektro
nika, plastika, ste
klo, papir, kovine, 
tkanine, guma...

Namen recikliranja je zmanjšanje 
trošenja potencialno uporabnih 
snovi, zmanjšanje uporabe svežih 
surovin in porabe energije ter pre
prečevanje onesnaženosti zraka, 
vode in zemlje.
Na delavnicah, ki potekajo vsak 
četrtek ob 18.00 v prostorih 
KIŠD-ja iz odpadnega materiala 
izdelujemo obleke / kostume, 
ki jih bomo ob koncu delavnic 
predstavili na javni prireditvi 
v KT1. Delavnica bo trajala do 
predvidoma konec junija.
Nosilec programa je Mladinski 
svet Izola v sodelovanju s KIŠD. 
Pokrovitelj oz. projekt podpira 
Občina Izola.
Nikoli ni prepozno, a vendar čas 
leti. Pomagajmo naravi. Vljudno 
vas vabim na kreativne urice ali 
pa samo klepet! Nika Koršič

Zadnji rimski cesar
Radio Kažin, študentska oddaja 
Radia Koper, se zavzema za kri
tično in drzno spremljanje aktual
nega družbenega dogajanja. Tako 
so, v sodelovanju z Art kinom Ode
on, pripravili cikel »Odmevni gla
sovi«, kjer bodo svoj prostor našli 
kritični in pronicljivi glasovi, ki s 
svojim ustvarjalnim delom želijo 
posredovati realno sliko aktualne
ga sveta.
Prvo srečanje v Art kinu Odeon je 
bilo v četrtek, 8. aprila, ko je bila 
njihova gostja Mojca Širok, dopi
snica RTV Slovenija iz Rima in 
zelo dobra poznavalka italijanskega 
prostora. Mojca Širok je pri založbi 
Finance nedavno izdala knjigo Za
dnji rimski cesar, v kateri temeljito 
obravnava vladavino italijanskega 
premiera in medijskega mogotca 
Silvia Berlusconija ter obenem 
razkriva vzroke za njegovo prese
netljivo uspešnost. Knjiga temelji na 
njenem magistrskem delu o povojni 
Italiji.
Urednik in direktor Financ, Peter 
Franki je ob izidu knjige zapisal: 
Knjiga Zadnji rimski cesar je zgod
ba o človeku z denarjem in mediji, 
ki dobi politično moč, in to v državi 
s krhko demokratično tradicijo, kli- 
entelističnim družbenim sistemom 
in neurejeno medijsko zakonodajo. 
Je zgodba, ki nam omogoča posta
viti vzporednice z našo slovensko 
družbo, kjer nam niso neznane že
lje nekaterih političnih in gospodar
skih mogotcev, ki bi si radi podredili 
Slovenijo. Je opozorilo, da ne sme
mo dovoliti, da bi se gospodarska, 
politična in medijska moč zgostila 
v rokah ene same osebe ali majhne 
peščice posameznikov, saj se preve
lika moč prej ali slej zlorabi.
Mojca Širok, novinarka, je doma iz 
Nove Gorice in piše o Italiji od leta 
1993. Njeno zanimanje sega na po
litično, gospodarsko, versko in ne 
nazadnje zgodovinsko področje. O 
perečih tematikah, ki zaznamujejo 
italijansko družbo, je poročala za 
Radio Študent in tednik Mladina. 
Dve leti je na nacionalni televiziji 
vodila Odmeve in bila odlikovana 
z dvema Viktorjema za najboljšo 
voditeljico informativnih oddaj. V 
voditeljski vlogi smo jo nedavno 
spremljali tudi na TV Dnevniku.
Po zanimivem pogovoru, ki ga je 
spremljalo kar številno občinstvo, 
je sledila projekcija filma Gomorra 
(2008), posnetega po istoimenski 
knjigi italijanskega pisatelja in novi
narja Roberta Saviana. Kot je znano 
je avtor knjige že od izida varovana 
oseba, saj mu različne italijanske 
mafijske združbe napovedujejo ma
ščevanje zaradi njegovega razisko
vanja italijanskega podzemlja, p.m.
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 15. april 2010
Kino Odeon

18.00 V mojih nebesih Režija: Peter Jackson 
20.30 Možje, ki zrejo v koze Režija: Grant Heslov

Petek, IO.april 2010
Kulturni dom Izola - ob 17.00

Plesna karavana ( večer Orientalskega plesa ), napovedana za petek, 16. aprila v 
Kulturnem domu, je prestavljena na soboto, 2. oktobra 2010.
Hvala za razumevanje. Kulturni center Izola

Kino Odeon
18.00 OKROGLA MIZA: Doba rešitev se prične z 

mladimi in projekcija filma Doba neumnosti
Po projekciji filma mladinsko združenje Brez izgovora v sodelovanju z Umanotero, Slo
vensko fundacijo za trajnostni razvoj, pripravlja okroglo mizo, na kateri bomo v duhu 
bližajočega Dneva Zemlje in akcije “Očistimo Slovenijo” pričeli pogovor z okoljskimi te
matikami.
Okrogle mize se bodo udeležili: Gregor Vertačnik, metereolog, Agencija RS za okolje / 
Vida Ogorelec Wagner, direktorica, Umanotera, Slovenska fundacija za trajnostni razvoj 
Robert Turk, Zavod RS za varstvo narave, območna enota Piran / Blaž Gasparini, stro
kovni vodja projetka Sustainlability, udeleženec podnebne konference v Koebenhavnu / 
Jan Peloza, predsednik mladinskega združenja Brez izgovora Slovenija (pomen aktivacije 
mladih)
Doba neumnosti (The Age of Stupid) Režija: Franny Armstrong 

Leto 2055, konec sveta: zemlja je opustošena, človeška civilizacija ni preživela. Postlet- 
hwaite je edini preživeli človek v post-apokaliptičnem svetu. S pomočjo ohranjenega 
video arhiva iz začetka 21-tega, nam prikazuje neumnosti, s katerimi je kapitalizem, s 
pomočjo politične ignorance in neaktivnosti in navkljub vsem grožnjam, ki jo je predstav
ljalo globalno segrevanje, povzročil usodno ekološko katastrofo. VSTOP PROST!______

Sobota, 17. april 2010
Kino Odeon

18.00 V mojih nebesih Režija: Peter Jackson 
20.30 Aliča v čudežni deželi Režija: Tim Burton

Nedeua, 18. APRIL 2010
Kino Odeon

17.00 Aliča v čudežni deželi Režija: Tim Burton 
19.00 Možje, ki zrejo v koze Režija: Grant Heslov 

21.00 V mojih nebesih Režija: Peter Jackson

Ponedeljek, 19. april 2010
Kino Odeon

18.00 Aliča v čudežni deželi Režija: Tim Burton 
20.30 Možje, ki zrejo v koze Režija: Grant Heslov

Torek, 20. april 2010
Dom upokojencev Izola - ob 16.30

Partizanska pesem
V počastitev praznika Dneva upora proti okupatorju, organizirajo v Domu upoko

jencev Izola proslavo za svoje stanovalce, vabijo pa tudi zunanje poslušalce in obča
ne, da se jim pridružijo na proslavi, kjer se bo poslušalo in skupno prepevalo.... 

PARTIZANSKA PESEM IN POEZIJA Nastopila bo ženska pevska skupina Dekleta s 
Škofij pod vodstvom Marjetke Popovski.

Kulturni dom Izola - ob 18.00

PLESNI UTRINKI
Območna revija plesnih skupin: Art Dance Studio Portorož, Plesna skupi
na Metuljčice Piran, Plesna skupina Divača, Plesna skupina Sežana, Plesna
skupina Postojna soorg.:OUSKDIzolainKoper, CKŠPIzola, ObCinalzola

Kino Odeon
18.00 Aliča v čudežni deželi Režija: Tim Burton 

20.30 ob Naj ostane med nami Režija: Rajko Grlič________

Sreda, 21.april 2010
Kino Odeon

18.00 Aliča v čudežni deželi Režija: Tim Burton 
20.30 ob Naj ostane med nami Režija: Rajko Grlič

REGIJSKO SREČANJE GLEDALIŠKIH SKUPIN
• četrtek 22. Izola, Kulturni dom ob 9.45

SAYONARA, Teater Harlekin, Postojna
• četrtek 22. Koper, Gledališče ob 20.00

BEJŽI ZLODEJ, BABA GRE!, Gledališka skupina Kraški komedijanti 
- KŠD Šator Štorje

• petek 23. Izola, Kulturni dom ob 20.00
KUNIČA NA PU, KD Šavrini in anka Šavrinke

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZ01A, tel. 05 / 641 53 03
ìlLLjIvIJìj IlAlOU

Vabimo vas na ogled razstave

INES GONZALEZ
Herbarij

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola (pod stopniščem cerkve Sv. Mavra)
Vabimo vas na ogled razstave
»Igra na plošči«
Janeza Muhviča
Razstava bo na ogled do 30.4.2010 vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00.

r I

Galerija Alga / ustanov trg i
razstava Rezkd ARNUŠ
»UTRINKI IZ BELE KRAJINE« 
KT-1
Razstavlja svobodni 
izolski ustvarjalec

Darjo - Darij Gregorič

Cerkev sv. Jakoba na Šaredu
Vabimo vas na ogled razstave slik SONJE POVHE
Razstava bo odprta do nedelje, 9.5.2010. Ogledi bodo možni ob sobotah in nedeljah med 15. in 17, uro.

Mestna knjižnica Izola
• Razstave v mesecu Aprilu - Na steni ustvarjalnosti v mesecu aprilu svoja dela 

razstavlja Gianni Collori. V vitrinah ustvarjalnosti na ogled pomladni klobuki na 
temo sadje in zelenjava, ki so jih izdelali v VDC-ju v Izoli ter razstava velikonoč
nih predmetov zbiratelja Janeza Janežiča.

• Francoščina za osnovnošolske otroke vsak četrtek od 15:30 do 16:15 - Kako se kaj 
napiše in kako se kaj v francoščini pove, vas bo naučila knjižničarka Špela Pahor.

• Pravljica za otroke vsak torek, ob 17:00
• KREIRAJ SVOJE ŽIVLJENJE v četrtek, 15. aprila ob 19. uri. - Delavnica udeležence 

spodbuja k iskrenosti, da se zazrejo vase in si vzamejo čas za raziskovanje svojega živ
ljenja. V tem procesu odkrivajo neučinkovite miselne vzorce, po katerih se v določenih 
življenjskih situacijah ravnajo, čeprav se jih v resnici ne zavedajo. Z iskrenostjo do 
samega sebe, začnejo neučinkovite miselne vzorce spreminjati v misli, ki jim prinašajo 
dobra občutja. Z dobrimi občutji pa je mogoče Heirati življenje po svojih željah. Učenje 
tehnik, ki jih nudi delavnica KREIRAJ SVOJE ŽIVLJENJE, je nekaj najbolj naravnega. 
Dejstvo je, da ima vsak človek v sebi moč, da se lahko nauči kreirati svoje življenje ter 
ga živeti svobodno, brez skrbi in strahov. Delavnico bo vodila Sabina Sušnik. Zaradi 
delavniškega načina dela je udeležba omejena na 15 sodelujočih. Prijavite se lahko v 
pisarni Borze znanja Izola ali na tel. št.: (05)6631-282.

• predavanje za starše »Obvladovanje konfliktov« torek, 20. april 2010 ob 19:00 
Konflikti so del vsakdanjega življenja. Starši smo zelo pogosto v konfliktih s svojimi 
otroki ne glede na njihovo starost. Za ustvarjanje dobrih družinskih odnosov je po
membno, da se naučimo obvladovati konflikte. Kaj konflikt sploh je? Zakaj prihaja do 
konflikta? Katere so lahko njegove dobre strani? Kako se odzivamo na konflikt? Na ta 
in druga vprašanja bo na predavanju poskušala odgovoriti predstavnica društva, dr. 
med. Marina Sučič Vukovič.

• Svetovni dan knjige - Predstavitev knjige Tekmovanje za Schneiderjev pokal ali 
kako je človek postal hiter četrtek, 22. april 2010 Ob svetovnem dnevu knjige pre
davanje in predstavitev knjige SCHNEIDERJEV POKAL ali kako je človek postal hiter 
avtorja Srečka Gombača Knjiga Tekmovanje za Schneiderjev pokal ali kako je človek 
postal hiter bralca na poljuden način seznanja s svetovno letalsko zgodovino prvih 
desetletij prejšnjega stoletja. Vodilna nit dogajanja je prestižno letalsko tekmovanje 
Schneiderjev pokal, okrog katerega avtor naniza različne dogodke, intrige in zaple
te. Predavanju sledi podelitev pohval za naj bralce izolske knjižnice v preteklem letu. 
Vstop je prost.

• »Izolske cerkve« petek, 23. april 2010 ob 19:00 Na aprilskem srečanju Študijskega 
krožka »Svet v dlaneh: Skozi druge kulture spoznavamo sebe« bo Gregor Vučko pred
stavil Izolske cerkve.

mm’n’bass Quake Po podaljšanem kreativnem zimskem spancu, so se obalni 
■ sukači lomljenih ritmov prebudili z novimi idejami, projekti in izdelki. Vendar kljub 
I “spancu”, so se v zadnjih mesecih zgodili veliki pomembni premiki... Tokrat se bomo 
M skupaj družili in zabavali 16. aprila ob 22. uri v The Clubu-Belevedere. Za ponoven po- 

zitiven ambient bodo poskrbeli:
JK SOUL (Cold Busted, Colorado, US) - hiphop/triphop: Predstavil bo ravnokar dokončan album 
"Dinner With The Beatz voli", ki bo izšel 15. maja pri založbi Cold Busted.
MATZOLE - drum’n’bass: Didžej, ki je dobesedno predan drum’n'bass vibracijam. Že leta je stalnica 
vseh večjih d’n'b zabav. Naj omenimo, da se je “Cole”, podal tudi v producentske vode.
DJ THOMAS - drum’n’nbass: Thomas je rlegendarni obalni d’n'b didžej, ki vrti na večini d’n’b zaba
vah na Obali. HEX - (Elektrofolp, Special Prodigy Mix): Lani poleti se je porodila ideja o združitvi 
punkrock elementov z elektronsko glasbo in jeseni je že nastal prvi single skupine HEX z naslovom 
Adrenaline. Provokativna zmes hitrega drum'n’bassa s sintečnimi melodijami in dvema energičnima 
vokaloma označuje trio, ki zdaleč presega generične didžejevske prezentacije. Člani skupine so v 
Slovenski Istri dobro poznan drum’n'bass didžej in producent Dahow, bivši frontman Mi Familie - MC 
Omis in seream vokalist Max Power.
Vizualizacija: VJ BASTA Vstopnina: do polnoči 3 , kasneje 5
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Malijska otava ni bila samo festa
Malija je strnjena vas na sončnem pobočju Malijskega hriba (nm 272) z razgledom na Portoroški 
zaliv. Vse naokoli starega jedra zadnjih trideset let rastejo razloženi moderni domovi..
Leta 1991 je vas štela 321 prebival
cev. Najpogostejši priimki so tu Babič, 
Kleva in Bernardi, zadnja dva kažeta 
na priseljevanje iz Benečije in to po 
kugah, ki so pomorile prebivalce tu
kajšnjih vasi. V srednjem veku so se 
na tukajšnje podeželje zatekli Židje, 
kar potrjuje ime Geta za ulico v starem 
delu vasi. Prebivalce Malije odlikuje ži- 
lavost, pokončnost, pridnost in smisel 
za samoupravo.

Te svoje značilnosti so Maiijčani, 
v nedeljo, 11. aprila 2010, pokazali 
na svojem prazniku, na prireditvi 
z množičnem petjem pri maši, z 
nastopom ženskega zbora Kul
turnega društva Korte, s kitaristi, 
s svojo zgodbo. Kulturni program 
se je odvijal pred malijsko cerkvi
jo, od koder smo bili vzhičeni nad 
lepoto pod seboj - nad pogledom 
čez Portoroški zaliv na odprto 
morje ... Kljub lepoti narave, ki 
nam je napolnila »notranje ba
terije«, se nam je ob pogledu na 
odprto morje stisnilo srce in mi
sel poletela na kruto zgodovino 
Slovencev zadnjih 90 in 70 let, ko 
samo izgubljamo...
Malijsko prireditev smo zaključi
li v šoli ob lepi razstavi slikarjev, 
umetniško izdelanega cvetja, go- 
blenov in drugih ročnih del. Videli 
smo tudi albume dokumentov in 
slik o Maliji in o društvu. Obisko
valcem so domačini ponudili do
brote svoje kuhinje in svojih kleti. 
Manjkala ni niti jed otave nakTda, 
ki jo mlajši rodovi sploh ne pozna
jo več.

NAK’LDA
NakTda je istrska jed bele nedelje 
(otave), ko se »naklada - nalaga« 
v svaljke ostanke ali spomine ve
like noči (v’zma). Tako pinco, 
kruh, kar nekaj jajc, rozin, sir par
mezan, zaseko z divjo dišavnico 
mafšno (primorski šatraj), prav 
malo soli in popra ter juho (lahko 
tisto v kateri se je kuhal velikonoč
ni pršut).
Z vrelo juho prelijemo kruh in 
pinco in ko je mlačno dodamo 
ostalo. Oblikujemo 8 - 10 cm dol
ge svaljke in kuhamo v rahlo vreli 
slani vodi. Ko svaljki priplavajo na 
vrh, jih brž poberemo in prelijemo 
z mrzlo vodo. Da se ne sprimejo, 
na vrh krožnika, lahko dodamo 
maslo in parmezan.

Na koncu prireditve je stekel pogo
vor o treh pomembnih zadevah:
- Prvič, da mora kraj s pomočjo 
Krajevne skupnosti Korte napeti 
vse sile, da vas dobi spodnje pro
store svoje šole, ki so jo pomaga
li gradili tudi domačini. Na Maliji 
namreč živi 90 - letni očak Albino 
Babič, ki je vsak dan iz Sečovelj 
vozil s svojim oslom delovodjo na 
gradnjo te stavbe in zato ni dobil 
plačila! In še nekdo mi je pred leti 
pripovedoval o svojem Mesarskem 
prispevku. Da pa hoče naša občina 
še spodnje prostore šolske stavbe 
prodati, je skrajno nepošteno! Naj 
občina vpraša Kostabonce, Pučan- 
ce pa Repentaborce v Italiji in še 
kje, kako to, da imajo oni lahko 
stavbe v svojih rokah! Grenko je 
to, da za mesta gre vse razkošje, 
na podeželje pa nič!
- Drugo o čemer so se organiza
torji malijske prireditve pogovar
jali, je bilo vprašanje rodovnika 
Kleva, ki ga je izdelal po drugi 
svetovni vojni zadnji malijski žu
pan Frčeta /2 (Jože Kleva), in bi 
ga morali dopolniti. Na razstavi 
smo videli album Malija - Kultur
ni utrip skozi čas, kjer je podano 
ogrodje za publikacijo o kraju.
- Zadnja in najpomembnejša 
zadeva o kateri so organizator
ji razpravljali, je bilo vprašanje 
koordinacij prireditev v krajev
ni skupnosti Korte. Nekoč, ko ni 
bilo birokracije, toliko društev in 
ne denarja, so imele vasi prepro
sto vlečene praznične prireditve 
in si niso »skakali v lase«. Samo
umevno in preprosto je bilo vse 
urejeno in vasi so s svojimi samo
upravami spoštovale kulturni ri
tem. Še fašizem, ki je tlačil ljudi, je 
stare praznike spoštoval. Za časa 
komunizma pa ...? Spominjam se, 
da sem se »v trdih šestdesetih le
tih« na veliko soboto peljala, zara
di svojega poklica »skrivoma«, iz 
Izole v Korte k vstajenski maši. V 
Dolini pred Kortami smo nalete
li na požar, ki se je širil navzgor 
proti Kašlerju. Ogenj je nekdo iz 
protesta podtaknil zato, ker se ob 
vstajenski maši ni smelo na koro
nah pod kortežansko cerkvijo pri
žigati ognjev.

In danes v demokratični drža
vi še oviramo svoje soljudi! Naj 
povem primer iz preteklih dni: 
Športno društvo vasi naše kra
jevne skupnosti priredi med 
malijskimi prireditvami, letos 
že drugič, duatlon in za dve uri 
zapre edino povezovalno pot 
med Kortami in Šaredom in s 
tem nastopajoče in obiskovalce 
kar za dve uri ovira pri gibanju. 
In, da bo cesta zaprta sporoči le 
dva dni prej! Organizatorji malij
ske otave pa morajo zato zadnji 
trenutek obveščati svoje nasto
pajoče - in ti na Malijo potovati 
čez Sečovlje ali Lucijo, kar pome
ni prevoziti kar nekaj kilometrov 
več in uporabiti več časa. Dan je 
v aprilu kar dolg in bi si ŠD lahko 
zbralo za svoj duatlon druge ure. 
V upanju, da se kaj takega ne bo 
zgodilo več, zaključujem poroča
nje o kulturno bogatem dnevu na 
starodavnem prazniku Malije.

Nada Morato

Restavratorska 
delavnica v Kortah
Imate doma kos starega pohištva, 
katerega bi želeli obnoviti?
Vabljeni na 2. restavratorsko de
lavnico, kjer boste ob strokovni 
pomoči vašemu dragocenemu 
pohištvu vrnili nekdanji sijaj.
Ce pa bi se morda želeli le naučiti, 
te čudovite in zanimive dejavno
sti, vam mi poskrbimo kos stare
ga pohištva katerega boste lahko 
obnovili.
Ob zaključku delavnice bomo 
skupaj pripravili tudi razstavo va
šega dela.
Delavnica bo v prostorih nek
danje trgovine, za zadružnim 
domom v Kortah. Dobimo se 21. 
aprila ob 17-ih.
Za vse informacije smo dosegljivi 
na telefonski številki 040 385 550 
(Jani)

Prvomajske igre na podeželju
»Verjetno se še spunite une igre za prvi maj, ki so bile enbot u Kartah? 
Ko smu jeli pošto brez rok inu pili biro sz dudo. Vlekli smo špah, igrali 
moro kantando ino bračio di fero. Ma anka uosle smo jahali ino sz 
bičikletami smu se fiakali. Ki lepo kije blo, ma kaj ku tega ni več.« je 
pred nekaj leti rekel starejši vaščan.
Pa so se v Turističnem društvu Šparžin iz Kort odločili in pred tremi leti 
ponovno obudili take igre, ki so po dveh desetletjih ponovno zaživele in 
privabile na podeželje veliko obiskovalcev.
Le ti so se lahko pomerili v različnih igrah, kot so vlečenje vrvi, poča
sna vožnja s kolesi in motorji, tek s »karjolami«, kdo bo najhitreje 
pojedel pašto brez rok...seveda pa so se pomerili med sabo tudi osli, 
kar je za mnoge prav gotovo osrednji del prireditve. Tudi na stojnicah 
je bila ponudba zelo pestra: vino, olje, med, Sparge, domače pecivo... 
vse kar so krajani in domačini sami pridelali in pripravili.
Tudi letos je prvi maj že pred 
vrati in v Kortah se na ta dan 
spet obeta veliko zabave in pri
jetnega druženja.
To pa seveda ni edini dan, ko je 
vredno obiskati središče izol
skega podeželja, saj je to kraj, 
ki ponuja še veliko zanimivosti.
Je izhodiščna točka za mnoge 
pešpoti, jahalne poti in kole
sarske ture, vsekakor pa si velja 
vzeti dovolj časa tudi za spre
hod in ogled vasi. (M.B.)
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Enojček, dvojček, trojček, četverček?
Prejšnji teden smo objavili prvi del odgovorov izolskih kabelskih operaterjev na preprosta vprašanja, kaj mora ob 
prehodu na digitalni tv signal storiti televizijski naročnik v naši občini. Sledi še nekaj nasvetov in uporabnih pojasnil.
Zdaj je že čas, da povemo, kdo vse 
so ponudniki tv storitev v Izoli?
- Kot lokalna kabelska operaterja sta 
to KATV Livade d.o.o.in Elta d.o.o., 
Kot ostali pa SIOL in T-2 po telefon
skem omrežju (KATVLivade)
- Elta ponuja kabelsko storitev v ce
lotni Izoli razen v Livadah, kjer to 
ponuja KATV Livade. Poleg našega 
podjetja, Siol TV ponuja svoje TV 
programe po telefonski žici, vendar 
mi lahko ponudimo sprejem za več 
TV aparatov z eno naročnino. Urad
no storitev ponuja še T2. (Elta)
- Naše podjetje v Izoli ponuja svoje 
storitve preko VDSL omrežja. (T-2)
- Na voljo so enojčki, dvojčki in 
trojčki. Kaj se najbolj izplača?
- Odvisno kaj stranka potrebuje? 
Samo TV ali TV in Internet ali TV 
in telefon ali vse troje skupaj, odvi
sno od želje posameznika. Dejstvo 
pa je, da za vse izstavimo samo 
eno položnico, že tu je prihranek. 
(KATV Livade)
- Storitev trojček je pri vseh ope
raterjih ugodnejša, kot imeti posa
mične storitve pri enemu ali dveh 
različnih operaterjih. (Elta)
- To je povsem odvisno od potreb 
in želja posameznega uporabnika. 
Vsi so narejeni z namenom, da so 
za uporabnika najugodnejša kom
binacija. (T-2)
- Telekom Slovenije ponuja SiOL 
TV v paketu Trio skupaj s telefonijo 
in internetom ali samo skupaj z in
ternetom. Cena prvega z osnovnim 
programskim paketom je 30 evrov 
na mesec, drugega pa evro manj. 
Na voljo so še drugi programski 
paketi z številčnejšimi in izbrani
mi programi. Vse podrobnosti so 
objavljene na portalu www.siol. 
net. (Siol TV)
- Koliko stane najcenejša ponudba 
posamezne storitve ali vseh skupaj?
- Analogna TV je 11,00 EUR, Digi
talna TV od 15,00 EUR naprej, in
ternet 512Kbs 12,00 EUR, Anah TV 
in Telefon 14,00 EUR + vrednost 
pogovorov, Osnovni Trojček An. 
TV+ INT+TELF 22,00 EUR (KATV 
Livade)
- Najcenejša ponudba za paket in
ternet je že za 10,00 EUR, paket 
Trojček pa že za 22,00 EUR. (Elta)
- Trenutno najugodnejša paketa, 
ki jih ponuja podjetje T-2 d.o.o., 
sta T-4 paket, ki vključuje vse štiri 
telekomunikacijske storitve (TV, 
internet, stacionarni in mobilni 
telefon), kar je primerjalno gleda
no edinstven paket, saj česa po
dobnega trenutno ne more ponu
diti noben drug operater. Ta stane 
samo 33 evrov. Drugi paket je pa
ket Brezčasni VDSL, ki vključuje 
TV z preko 180 programi, internet 
hitrosti 10/2 Mbit/s in kar dve 
mobilni številki za 40 evrov. Oba 
paketa za nameček vsebujeta tudi 
prostor na strežniku za snemanje 
video vsebin. (T-2)

- Kakšna je trenutno najbolj po
polna ponudba za Izolo in koliko 
stane (max. hitrost, kanali itd.)?
- Odvisno kaj stranka želi. trenut
no imamo največ povpraševanj po 
TRIO RAZŠIRJENI (An. TV +3Mb 
INT+Telefon) za 32,00 Eura + po
govori. Možnost je tudi dig. TV za 
doplačilo 4,00 EUR ali več, odvisno 
od števila in vrste dig. programov 
(KATV Livade)
- Najbolj povpraševan paket Troj
ček standard stane 33,00 EUR, v 
to je všteta naročnina za telefon, 
naročnina za TV (za več televizor
jev - analogna in digitalna TV isto
časno) in internetni paket velikosti 
4Mb/s. (Elta)
- Tudi tu svetujemo pakete omenje
ne v prejšnjem vprašanju. S hitro
stjo interneta na VDSL omrežju pa 
je tako, da je praviloma odvisna od 
pasovne širine na posamezni parici, 
na slednjo pa vpliva več dejavnikov. 
Predlagamo, da se za informacije o 
pasovni širini, stranke obrnejo na 
naš klicni center ali se oglasijo v eni 
izmed poslovalnic. (T-2)
- Telekom Slovenije ponuja osnov
ni programski paket s 45 programi. 
Standardni paket s 84 programi ter 
paket Mega s 123 programi. Zadnje
mu paketu lahko naročnik doda 
še štiri filmske programe HBO + 
UBO digitai, eksplozivni program 
z osmimi programi ter štiri progra
me HD. Najcenejši paket stane 30 
oziroma 29 evrov, naj dražji Mega + 
HBO pa 50 oziroma 49 evrov. Velja 
za osnovno telefonijo in osnovno 
internetno hitrost. (Siol TV)

Mobilna televizija
Mobitel kot edini slovenski mobil
ni operater svojim uporabnikom 
omogoča storitev Mobilna televi
zija. Za ogled slednje uporabnik 
potrebuje primeren mobitel, poleg 
tega se mora nahajati na območju, 
ki je pokrito s signalom omrežja 
Mobitel UMTS. Slednje je na voljo 
že več kot 74% prebivalcev Sloveni
je. Storitev Mobilna televizija je v 
celoti digitalna, prenos signala pa 
poteka preko mobilnega omrežja. 
Mobilna televizija nima tehnološ
ke povezave s klasičnimi oblikami 
sprejema TV signala preko zunanje 
ali sobne TV antene.

Sodelovanje izolskih operaterjev
Zanimalo nas je tudi, kako poteka 
dogovarjanje in sodelovanje dveh 
najstarejših izolskih kabelskih 
operaterjev, še posebej glede na 
prenose sej izolskega občinskega 
sveta.
Marjan Bauer iz KATV Livade 
nam je odgovoril, da redno prena
šajo seje občinskega sveta na njiho
vem kabelskem sistemu na kanalu 
C6 (tam kjer se drugače vidi Izolski 
dimnik). Trenutno to poteka po za
časni povezavi, maja meseca pa bo 
zakjučena optična povezava iz sej
ne sobe do sistema Livad, tako da 
bosta slika in zvok mnogo kvalitet
nejša kot sedaj. Glede povezovanja 
s sistemom Elta, ne potekajo pogo
vori. Dogovarjajo se samo o sku
pnih problemih in seveda skušajo 
rešiti medsebojne spore in težave.

Varovanci Varstveno delovnega centra Izola skrbijo, da je okolica na
ših otroških grišč takšna kot se spodobi. Pod strogim vodstvom Toma 
Dadiča s poti in zelenic izginejo vsi ostanki tistih Izolanov, ki jim je 
vseeno za to v kakšnem okolju živijo. Njim gre črna pika, VDC-jevcem 
pa pohvale za skrbno opravljeno delo.

> 1

Vsak izbere zase
Matej Pegan ve o digitalni televizij 
in o prenosu signalov več kot obi
čajen porabnik. To je seveda razu
mljivo tudi zato, ker je zaposlen 
kot tehnični delavec v podjetju 
Telemah, kar pomeni, da skrbi za 
svetovanje, priklope, vzdrževanje 
in vse, kar je povezano s kabelski
mi prenosi televizijskih, računal
niških in telefonskih signalov na 
območju obale.
Povprašali smo ga, kaj bi svetoval 
stranki, ki še vedno spremlja tv 
signal preko antene oziroma nima 
še nobenega od paketov izolskih 
kabelskih operaterjev.
- Vsak se odloči za tisto, kar po
trebuje. Če ga zanima predvsem 
gledanje TV programov bo to 
storitev dobil po kablu oziroma 
preko antene z nakupom novega 
televizorja, ki mora imeti vgraje
na DVBC in DVBT priključka ter 
mora podpirati zajem slike po co- 
decu MPEG4. Lahko pa, ob starem 
TV sprejemniku postavi digitalni 
konverter, ki pa ga mora kupiti pri 
nas in ne v Italiji, saj imajo tam za
jem slike MPEG2.
- Kaj pa za priklop na internet?
- Pomembno je, da je dovolj hiter. 
Za elektronsko pošto je dovolj tudi 
512 Kb, če pa s spleta pobirate po
datke ali gledate posnetke je pri
poročljiva hitrost vsaj 5 Mb.
- Kakšen paket bi vzel zase?
- Trenutno je najbolje vzeti trojčka 
(TV, internet, telefon), saj je to ce
neje, kot če bi vzeli samo TV ali 
TV in internet.
- Česa največ prodate oziroma 
montirate?
- V Piranu in Kopru največ trojčkov,
v Izoli pa mi ne moremo ponuditi 
trojčka, ker gostujemo na kablih v 
lasti Elte, ki ima svojo lastno po
nudbo trojčka. p. m.

Vprašanje: Lahko razumemo, da 
nekdo po pomoti naročil protipo
plavne vreče ki se “napihnejo” v 
sladki in ne v slani vodi, ne vemo 
pa, kaj naj s temi vrečami storimo 
zdaj, ko nevarnosti plimovanja ni.
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V čast gospoda šparglja

Mednarodno gastronomsko tekmovanje Zlata šparoga 2010 je le uver
tura v niz prireditev, ki jih ta konec tedna organizirajo v Kaštelu pod 
skupnim imenom »Šparogada«. Mednarodno kulinarično tekmovanje 
»Zlatna šparoga« je bilo tokrat že sedmič. Petčlanska strokovna komisi
ja je ocenjevala šest jedi, ki so jih tekmovalci pripravili v domači kuhinji 
Konobe Malo selo v Kaštelski občini. Ob seštevanju so našteli 180 točk 
domačinom, Konobi Malo selo, ki so pripravili špargovo juho in biftek 
prekrit z divjimi Spargi. Srebrna šparuga, z vsega točko zaostanka, je 
pripadla Domačiji Butul iz Manžane, ki sta jo predstavljala Črt in Ta
tjana Butul z domačo polento z divjo Spargo in panceto ter ravioli pol
njenimi s klobaso in divjo Spargo. Tretje mesto in bronasto šparogo so 
osvojili italijanski kuharji iz agriturizma Bacco e Arianna iz italijanske
ga mesteca Vo pri Padovi. Pripravili so rižoto z divjimi Spargi in panceto 
ter tortico na posteljici iz Sparge.
Pomembno sporočilo tokratnega tekmovanja pa je, da Sparga še zdaleč 
ni le za fritajo, kot so ugotovili vsi udeleženci tega mednarodnega ku
linaričnega srečanja, ob katerem so se predstavili tudi nekateri istrski 
vinarji in oljkarji. Butul

Ulična fritaja je najboljši zajtrk
Že res, da Spargi niso le za fritajo 
a je fritaja vendarle najboljša, še 
posebej v sobotnih dopoldanskih 
urah in narejena na prostem. Tokrat 
jo je v Ljubljanski ulici, ob budnem 
očesu Elvisa in Saše, pripravil naš 
karikaturist in mojster kuhanja, 
Marjan Motoh. Redni sodbotni spre
hajalci, ki so prišli preveriti ali je na 
ulici spet Librama so namesto knjig 
dobili izvrstno fritajo z domačimi 
klobasami in sveže nabranimi Spar
gi, ki jih je na izolski tržnici nabrala 
Elvica. To soboto bo, zaradi akcije 
Očistimo Slovenijo, ulica “zaprta”.

Manzioli v znamenju velikonočnih slaščic

Manziolijeva palača se je v petek napolnila z dobrotami, saj je potekalo te
kmovanje Velikonončnih, pa tudi drugih slaščic. Začelo se je v zgodnjih po
poldanskih urah, ko so aktivisti madžarske narodne skupnosti iz Hetesa pri 
Lendavi imeli delavnico o barvanju pirhov. Nadaljevalo se je nato s predsta
vitvijo knjige Chiare Vigini “Mangiar memoria”. Višek večera pa je predstav
ljala podelitev nagrad za najboljše tradicionalne slaščice. Zmagali so tipični 
izolski “bussolai” Anite Dessardo. Večer se je seveda zaključil z degustacijo 
prav vseh nastopajočih slaščic in upanjem na skorajšnjo ponovitev.

Zapisi iz Kajuhove
Aleksandra Krejči Bole pravi, da je upokojenka, takšna, ki opa
zuje svet okoli sebe. In ga tudi opiše. Zase in zdaj tudi za vas.

Začetek aprila mi je prinesel novo življensko izkušnjo. Bila sem namreč 
v bolnišnici. Moram priznati, da sem bila pozitivno presenečena nad 
delom v tej naši izolski bolnišnici.
Šibkejši člen smo pravzaprav pacienti, oziroma bolniki. Zdravniki, 
medicinske sestre in zdravstveni tehniki so čisto v redu. Morda jim kdaj 
manjka malo več taktičnosti - včasih so nerodni, uporabljajo besede, ki 
bi se jih morali izogibati, ampak v glavnem so zelo zanesljivi, ljubeznivi 
in pripravljeni pomagat.
Pacienti smo, po mojem mnenju, kar malo razvajeni S seboj prinese
mo vse možne pripomočke sodobnega standarda v katerem živimo: od 
tranzistorja, mobitela, televizije do spalne srajce, halje, copat, mila ali 
gela za tuširanje do šampona. Enostavno ampak resnično, ne zaupamo 
bolnišničnemu perilu kot so rjuhe, blazine, odeje, brisače, srajce, ki se 
perejo, likajo, dezinficirajo in menjajo vsak sleherni dan v bolnišnici. 
Ne poznam gospodinje, ki opravlja takšna opravila vsak dan doma. 
Potem so tukaj obiski. Pridejo najbližji sorodniki, družinski člani, pri
jatelji, znanci. Vsi ti prinesejo kakšno stvar (rožice, sadje, piškote, čo
kolado, časopis) in kar naprej te sprašujejo, če rabiš še kaj. Obiski so, 
seveda, zelo dobrodošli. Pacient se počuti »kot doma«. Sprašujem se, ali 
ti toliko ljudi sploh pride na obisk, ko si doma in zdrav? Vsi obiskovalci 
so nasmejani in ti želijo samo najboljše in čim hitreje okrevanje.
Čeprav velja določen urnik obiskov, se zelo malo ljudi tega drži in upo
števa. Pridejo, kadar njim ustreza. Ne me narobe razumeti. Tega si želim 
tudi jaz - nisem nobena izjema. In obisk najbližjega je nekaj zares lepe
ga in zaželjenega, zlasti, če si bolan. Samo v določenem trenutku se mi 
je zazdelo, medtem, ko sem tam ležala, da je malo moteče, saj si v bol
nišnici, kjer rabiš mir in spokoj, da se tvoje telo pozdravi čim hitreje. 
Nisi doma, nisi zdrav, nisi obkrožen z vsakdanjimi problemi, ki jih po
navadi imamo »čez glavo«. Doma zmeraj nekaj brenči, zvoni, se oglaša; 
doma moraš poslušati vse te zvoke, pravočasno se odzvati na njih, de
lati, migati, hiteti.
V bolnišnici bi se morali umiriti, spočiti, opustiti, prepustiti drugim 
strokovnjakom, ki so tam zaradi tebe, da ti pomagajo, da te pozdravijo. 
Žal, ne moreš doseči to raven, zdi se ti kot »mission impossible«, ker se 
24 ur na dan v bolnišnici nekaj dogaja. Videla sem sestre, zdravnice in 
zdravnike, ki so dneve in noči bili dežurni. Izgledali so utrujeno, ampak 
bili so ti pripravljeni pomagati, če si jih rabil.
Tudi hrana ni bila slaba. Je že res, da sama za zajtrk ne bi ponudila 
bele kave in hrenovke (no, to je bilo samo enkrat). Kosila in večerje so 
čisto primerne, okusne in količinsko zadostne.
Skratka, moja osebna ocena za našo bolnišnico, o kateri se pogosto 
slabo sliši in je že leta »v rdečih številkah«, je dobra. Organizacija ne
katerih zadev je bolj komplicirana. Lahko bi bila bolj enostavna. Na pri
mer, morala sem dvakrat v laboratorij, zato, da so mi odvzeli kri - enkrat 
za izvide, drugič za krvno skupino. Obakrat sem čakala dvajset minut, 
kar je brez potrebe. Tudi moj čas je vreden in ni zastonj, da ne rečem, da 
mi je sestra morala vbrizgniti injekcijo dvakrat, namesto samo enkrat. 
Takšnih nepotrebnih in pomanjkljivih zadev je kar nekaj.
Za zaključek moram napisati, da čeprav gor na hribu skozi piha in 
čeprav je najti parking za tvojega jeklenega konjička zelo teško, je zrak 
čist in svež, da ne govorim o čudovitem pogledu skozi okno bolnišnične 
sobe. Vidiš polja, vinograde, novo cesto, ki jo gradijo, staro cesto, ki se 
zvija kakor kača dol po hribu, okoliške hribčke, morje in našo Izolo v 
vsej svoji lepoti in razsežnosti. Pogled je zares prekrasen.

Pojasnilo: Kolumna je novinarska zvrst s katero avtor izraža svoje ocene, ideje 
in razmišljanja, ki pa so lahko tudi v skladu z uredniško politiko časopisa.
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KRIMINALIJE MALI OGLASI Vozila in plovila

V sobi si je hotel postaviti ovinek
Na škodo gradbenega podjetja je 
neznani storilec izvršil tatvino 35 
kosov kovinske obcestne zaščitne 
ograje in 15 stebričkov, ter s tem 
dejanjem izvajalca oškodoval za pri
bližno 1500 evrov. Policisti zbirajo 
obvestila in bodo podali kazensko 
ovadbo.

Na njem je pisalo “Monopoli”
V eni izmed bančnih poslovalnic 
je bil ob pregledu pologa gotovine 
odkrit bankovec za 100 evrov, za ka
terega obstaja sum, da je ponarejen. 
Bankovec so policisti zasegli in po
slali na ekspertizo.

Hotel je le pritegniti pozornost
Na škodo dijakinje je neznani stori
lec iz torbe izvršil tatvino denarnice, 
v kateri je imela osebne dokumente 
in 120 evrov gotovine. Policisti zbi
rajo obvestila, sledi kazenska ovad
ba.

Nič kaj pretirano naporen teden
Policisti so obravnavali dve promet
ni nesreči z materialno škodo, pro
metno nesrečo z udeležbo peške, ki 
je bila lahko telesno poškodovana. 
Po obvestilu občanov smo v petih 
primerih intervenirali zaradi kršitev 
javnega reda, kršiteljem smo izdali 
plačilne naloge, v enem primeru pa 
je bila kršiteljica pridržana do iztre- 
znitve.
V dveh primerih smo obravnavali 
kaznivi dejanji nasilja v družini, ka
znivo dejanje ogrožanja varnosti in 
kaznivo dejanje povzročitve splošne 
nevarnosti.

ALKO: 0,64 mg/l in zoper voznika 
odrejeno pridržanje po ZVCP.

Policija odgovarja na ovadbo SNS
Slovenska policija odločno zavrača navedbe, ki izhajajo iz podane ovadbe 
Poslanske skupine Slovenske nacionalne stranke zoper vodjo Sektorja kri
minalistične policije PU Koper, g. Deana Juriča in ki blatijo profesionalno in 
kriminalistični stroki predano delo kriminalistov in policistov.
Policija kot neutemeljena zavrača vsa v omenjeni ovadbi navedena kazni
va dejanja, saj je za izvedbo preiskovalnih dejanj (preiskave prostorov) in 
prikritih preiskovalnih ukrepov (nadzora elektronskih komunikacij s pri
sluškovanjem in snemanjem) pristojno sodišče, ob obstoju utemeljenih 
razlogov za sum, da so bila storjena uradnopregonljiva kazniva dejanja, 
izdalo odredbe. V konkretnem primeru so bili na podlagi odredbe sodišča 
s ciljem pridobitve dokazov odrejeni prikriti preiskovalni ukrepi, saj doka
zov ni bilo mogoče pridobiti s klasičnimi kriminalističnimi metodami. V za
ključni akciji, ki je potekala 9. 3. 2010, je policija na podlagi sodnih odredb 
izvajala hišne preiskave pri različnih fizičnih osebah in v prostorih določe
nih državnih institucij, kjer se je iskala poslovna dokumentacija in drugi 
materialni dokazi. Postopki v prostorih državnih institucij so bili izvedeni 
na visokem profesionalnem nivoju, upoštevaje vse zakonite in strokovne 
pogoje ter naravo institucije, kjer so se opravljala preiskovalna dejanja. Prav 
tako so obstajali vsi zakoniti pogoji za odreditev pridržanja osumljencev in 
za podajo kazenske ovadbe. Predkazenski postopek je usmerjalo pristojno 
državno tožilstvo, ki v nadaljevanju odloča o pregonu kaznivih dejanj (in 
ne policija).
Policija v konkretnem primeru tudi ni obvestila javnosti ob začetku izvaja
nja preiskovalnih dejan) in odvzemov prostosti osumljencev, ampak je za
čela obveščati javnost šele po prejemu prvih novinarskih vprašanj in v na
daljevanju zaradi izjemnega medijskega zanimanja pripravila na Generalni 
policijski upravi izjavo za medije ter posredovala sporočila za javnost..
Na koncu še enkrat v celoti zavračamo, da bi policija in g. Dean Jurič v 
kateremkoli delu tega postopka delovala nezakonito ali nestrokovno, zaradi 
česar bo policija preučila vse pravne možnosti za zaščito integritete organa 
in policistov, ki so sodelovali v tej preiskavi.

Marko Kastelic, Tiskovni predstavnik, Policijska uprava Koper

Pogledal je v kozarec
Policisti so v Izoli ustavili 26-letnega 
voznika iz okolice Kopra. Odredili 
so mu preizkus alkoholiziranosti, ki 
je pokazal rezultat 0,64 miligrama 
alkohola v litru izdihanega zraka. 
Voznik je bil pridržan.

Nerentabilen zdrs
V izolski industrijski coni je padel 
motorist. Policisti so ugotovili, da je 
58-letnemu domačinu med vožnjo 
zdrsnil motor, nakar je trčil v ogra
jo in padel po tleh. Pri padcu se je 
lažje telesno poškodoval. Policisti so 
mu izdali tudi plačilni nalog, zaradi 
neprilagojene hitrosti in vožnje brez 
vozniškega dovoljenja.

Svet se je vrtel ne, da je on za to vedel
Na Cetorah so izolski policisti po 
obvestilu občana našli motorno 
kolo znamke Aprilia Leonardo, ki je 
bilo ponoči ukradeno v istem kraju. 
O najdbi so policisti obvestili lastni
ka, ki niti ni vedel, da so mu motor 
ukradli. Po zaključenem ogledu so 
mu motorno kolo vrnili.

Ko bo velik bo Vaško
Preko noči je neznani storilec v Mari
ni Izola na škodo tujca iz jadrnice tipa 
Laser, izvršil tatvino kobilice in krmila. 
Policisti bodo podali poročilo na ODT.

Hotel je na tečaj računalništva
Med vikendom je neznani storilec 
vlomil v eno od srednjih šol, kjer je 
izvršil tatvino računalniškega moni
torja.

Sponzorsko kolo
Neznani storilec je izvršil tatvino 
gorskega kolesa znamke ROG, rdeče 
barve, z napisom COCA-COLA.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
-VIzoliprodam garsonjero IV.nadstropje 
26 m2, delno obnovljeno in v celoti 
opremljeno, s kletjo in majhno teraso, 
lepim razgledom na morje za 78.000 
EUR. tel. 041 774999
- Stanovanje v Jagodju zamenjam za 
stanovanje v starem delu Izole, tel 040 
128 199
- V Izoli prodam garsonjero v IV. nad
stropju, 26 m2, delno obnovljeno in v 
celoti opremljeno, s kletjo in majhno 
teraso, lepim razgledom na morje za 
78.000 EUR. Info: tel. 041 774999 
ODDAMO
- Na Ljubljanski ul., v neposredni bliži
ni Manzolijevega trga, oddamo poslovni 
prostor skupne površine 140 m2. Poslov
ni prostor se nahaja v treh etažah. 
051-634-390 - Oddamo manjše trosob- 
no stanovanje v Šmarjah pri Kopru za 
daljše obdobje, tel 031 872 203
- Oddam stanovanje za 4 odrasle osebe 
v starem delu Izole. 041 476 038 
NAJAMEMO
- Za daljše obdobke najamem dvosobno 
stanovanje, najraje v okolici Kopra ali 
Bertokov. Smo 3 odrasli, redni plačniki, 
tel 041 804 153
-Najamem poslovni prostor v Izoli, cca. 
20 m2. Mirna lokacija. Tel: 031371143.

Delo

- Nudim likanje in gospodinjska dela. tel 
040 517 156
- Družina želi pomagati starejši osebi pri 
gospodinjskih opravilih, tel 051 444 912
- Nudim vsa gospodinjska dela in pomoč 
starejšim na domu. tel 031 567 627 
-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
-Delila bi z nekom svoj prostor, name
njen svetovalni dejavnosti v Luciji. Inf. 
na št. 040-331-044

- Prodam Fiat Punto 16V dynamic, 
letnik 2004, rdeč. cena po dogovo
ru tel 040 845 933
- BMV 318 i Tourning letnik 97, odlič
no ohranjen, prodam, tel 031 611 568
- Kupim rabljeno vozilo za 1500EUR. 
tel 040 224077
- Prodam jadrnico Murphy 26C. Do
bro ohranjena, SI zastava, privez v 
Izoli, vsa osnovna oprema, gennaker, 
letnik 1998, kontakt na 031 369 728

Kmetija

- Kompostiran KOZJI GNOJ tel 040 
342 200
- Prodam extradeviško oljčno olje. 
Cena 10 EUR/1. Po želji možna do
stava na izolskem območju. Kontakt 
041 217 485
- Prodam motorno žago (Husqvar- 
na). Tel. 041/828605
- Prodam ročni mlin za grozdje. 
041/828605.
- Prodam Olje ekstra deviško naravno iz 
ekološko čistega okolja, cena 11,00 EU/liter / 
domači refošk cena 1,50 EU/liter. Informacije 
po Mobiju 040 251-335 ali 040 570-652

Razno

-Prodam otroški stolček za na kolo 
(temnomodre in sivozelene barve) 
za otroka do 22kg, s tremi nakloni 
za hrbet, zložljiv, kvaliteten in do
bro ohranjen. 040 984 263
- Prodam otroško posteljico z po
steljnino. Kot nov. Cena po dogovo
ru. 041/828605
- Prodam kuhinjo Gorenje (imitacija 
lesa, dolžina 4 m, višina 230 cm) z 
vgradnimi aparati. Cena 450 eur. tel 
040 701 285
- Podarim Angleščina 2000S ( 24 ka
set in zvezkov), tel 041 686 773
- Prodam 50 parov čevljev za vodo. 1 
kom 5 EUR. tel 070 364 375
- Prodam 6 vitrin in dve omari s po
licami. tel 070 364 375

Velik gozdni požar v okolici Kort
K sreči je šlo le za gasilsko vajo,ki jo je organiziralo Prostovoljno gasilsko 
društvo Korte v soboto dne 03.04.2010 pod vodstvom poveljnika Elvisa 
Vuka. Gasilska vaja je bila organizirana v smislu gašenja gozdnih in travniš
kih požarov v naravnem okolju ter tako tudi izpeljana.
Na vaji je sodelovalo kar 18 operativnih gasilcev Prostovoljnega gasilskega 
društva Korte,ki so se na kraj domnevnega požara pripeljali s štirimi vozili, 
v pomoč sta prišla dva gasilca iz Gasilske brigade Koper z enim vozilom, 
dva gasilca iz Prostovoljnega gasilskega društva Izola z enim vozilom,ter 
predstavnik občinskega inšpektorata Izola. Vaja je organizacijskem kot ope
rativnem smislu v celoti uspela in si takega sodelovanja z omenjenimi struk
turami želimo tudi v naprej.
Ob zaključku bi še radi omenili,da imamo v društvu izredno močno opera
tivno skupino, ki šteje 35 mladih sposobnih gasilcev, poleg tega pa še izred
no obiskovan krožek Mladi gasilec, ki nam pozneje praktično dopolnjuje 
operativo. Tajnik PGD Korte, Zlatko Kristančič
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Izolski obrtniki niso od danes
Kje pa. Že lani bi morali praznovati 30 letnico organizacije izolskih 
obrtnikov, a so zaradi objektivnih razlogov, to storili šele prejšnji konec 
tedna, ko so nagradili tiste člane območne obrtne zbornice, ki so člani 
jubilejnih 10,20 ali 30 let. Ob tej priložnosti so se spomnili tudi tistih, ki 
so se lani upokojili kot obrtniki, posebne pozornosti pa so bili deležni 
trije najstarejši še aktivni obrtniki, čevljar Ivan Južnič, zlatar Bernard 
Kolatahi in urar Anton Štimec. Prvi med njimi je obrtno delavnico odprl 
urar Anton Štimec, ki je to storil avgusta leta 1962, le malo za njim, sep
tembra istega leta je čevljarsko delavnico odprl Ivan Južnič, dve leti ka
sneje, leta 1964 pa je zlatarsko delavnico odprl Bernard Kolatahi. Danes 
so vsi trije upokojeni, vendar ne vzdržijo brez dela in delavnic v katerih 
so preživeli takorekoč celo življenje. Anton Štimec v Ljubljanski ulici še 
vedno popravlja ure, Ivan Južnič, z druge strani ulice še naprej izdeluje 
ortopedske čevlje in tudi Bernard Kolatahi še vedno prihaja v delavnico, 
ki jo zdaj vodi njegov sin. In, kot porečejo vsi trije: “Obrtniki vemo, da 
brez dela ni jela. Zato smo delali in delamo še danes.”


